
HASAT töreni ardından konuşan
Bakan Yumaklı, rekoltenin geç-

tiğimiz yıla göre yüksek olduğunu
belirterek, “Bugün Manisa'da Man-
isa'nın alameti farikası Sultani çekir
deksiz üzümünün organik olarak
üretilen bir bağında sembolik olarak
da olsa bir açılışı yapmış olduk.
Manisa üzümde birinci malumunuz
ama ondan çok daha önemli özel-
likle bu Sultaniye üzümünün ihracat
potansiyeli. Hakikaten çok ciddi bir
şekilde talep gören bir ürün. Geçti-
ğimiz yıl 500 milyon dolar civarında
bir ihracat rakamı oldu. Rekolteyle
alakalı, bu yılın geçtiğimiz yıldan
çok farklı olmayacağını değer-
lendiriyoruz açıkçası. Biraz daha 
iyi ama iklim şartları beklediğimizin
üzerinde bir rekolte gelmesine
engel olmuş oldu” dedi.

500 MİLYON DOLAR İHRACAT HEDEFİ 

MANİSA’DA gerek
elektrik kesintisi

kaynaklı, gerekse
başka nedenlerle
yaşanan su kesintileri
vatandaşları canından
bezdirdi. Suların tama-
men gitmesi veya
basıncının az olması
nedeniyle Manisalılar
sıkıntı yaşıyor.
Sıkıntı yaşayan vatandaşlar bu durumu
WhatsApp ihbar hattımıza da gönder-
erek şikayetlerini dile getiriyor. 
Manisa’nın Şehzadeler ilçesine bağlı
Sancaklıçeşmebaşı Mahallesi’nden bir
vatandaş da suların az aktığını çektiği
video ile gözler önüne serdi. Vatandaş
videoda şu ifadeleri kullandı: “Bir buçuk
aydan beri su yok. Burada 30-35 hane
yaşıyoruz. Burası Şehzadeler’e bağlı
Sancaklıçeşmebaşı Mahallesi. Burası il-
gisiz bir köy oldu. MASKİ çok ilgisiz
oldu. Ne banyoya ne de başka bir yere
su geliyor. Bir buçuk aydan beri arıyoruz
söylüyoruz su yok.”

SULAR KESİK, MASKİ İLGİSİZ, VATANDAŞ DERTLİ

MANİSA'NIN Şehzadeler
ilçesindeki Yarhasanlar Mahalle-

si'nde faaliyet gösteren DİSK/
Genel-İş Manisa Temsilciği’nde
hareketli anlar yaşandı. Alınan bil-
giye göre 10 kişilik bir grup sendika
lokaline gelerek ofisleri bastı. İhbar
üzerine olay yerine çok sayıda
polis ekibi sevk edildi. Gerginlik
polisin hızlı müdahalesiyle büyüme
den yatıştırıldı. Polis ekipleri olayla
ilgili soruşturma başlattı. 
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GÖRDES Belediyesi sahipsiz sokak hayvan-
larına yönelik alınan kararla ilçede Geçici

Barınma ve Rehabilitasyon Merkezinin inşaatına
başladı. 300 metre kapalı, 3 dönüm açık alana
geçici barınma ve rehabilitasyon merkezi yapıla-
cak. Kedi ve köpeklerin kısırlaştırılması, yiyecek,
aşı ve bakımları bu merkezde karşılanacak.

GÖRDES BELEDİYESİ SAHİPSİZ HAVYAN SORUNUNA EL ATTI

7’de

5’te

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı’dan üzümle ilgili kötü haber:
“İklim şartları beklediğimizin üzerinde bir rekolte gelmesine engel olmuş oldu”   

BAKAN YUMAKLI MANiSA'DA 
UZUM HASADI YAPTI

Tarım ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı Manisa'nın
Saruhanlı ilçesinde üzüm
hasadına katıldı. İlk olarak
çiftçilerle sohbet eden Bakan
Yumaklı eline bağ makası
alarak üzüm hasat etti. Yu-
maklı, “İklim şartları bek-
lediğimizin üzerinde bir
rekolte gelmesine engel olmuş
oldu. Ama geçtiğimiz yıldan
kesinlikle kötü değil” dedi.   

SENDiKA LOKALiNE BASKIN!

Su kesintileri Manisalıları bıktırdı 
Ihbar hattımıza şikayet yağıyor!

YAŞANAN SU KESİNTİLERİ VATANDAŞI CANINDAN BEZDİRİNCE BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE
BAŞKANI FERDİ ZEYREK, ÇALIŞANLARINA “EMPATİ YAPIN!” DEDİ VE ŞÖYLE SESLENDİ:

“Sanki kendi evinizin suyu kesilmiş gibi davranın”
MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, Soma
programı kapsamında ilçe merkezinin yüzde 80’inin su ihtiya-

cının karşılandığı Mehmet Aktaş İçme Suyu Tesisini ziyaret etti.
Başkan Zeyrek, “Yaptığınız görev çok önemli. Kuruma sahip çı-
kın. Empati kurun. Sanki kendi evinizin suyu kesilmiş gibi davra-
nın. Siz, Manisa Büyükşehir Belediyesinin görünen yüzüsünüz.
İnsanlar beni görmez ama sizi her gün görür " dedi. 

“İNSANLAR BENİ GÖRMEZLER AMA SİZİ HER GÜN GÖRÜR”

tarihinin rekorları 
peş peşe kırılıyor!

Cumhuriyet 

TARIM ve
Orman Bakanı

İbrahim Yumaklı,
Turgutlu ilçesinde
Tarkim Bitki Koruma
Sanayi ve Ticaret
A.Ş'nin Bitki Ko-
ruma Ürünleri Üretim Tesisleri
Temel Atma Töreninde yaptığı
konuşmada, tarım sektörü olarak
cumhuriyet tarihinin rekorlarını
peş peşe kırdıklarını, 2022 yılın-
da 129 milyon ton olan bitkisel
üretimin 2023 yılı sonunda 139
milyon tona ulaştığını belirtti.
Türkiye'nin bitkisel üretimde 12.
sıraya, sebze üretiminde 6.
sıraya, meyve üretiminde 4.
sıraya yüklemesinde yatırımların
önemli olduğunu vurguladı.

TARIM BAKANI YUMAKLI UMUT VERİCİ KONUŞTU

Manisa’da son dönemde sürekli yaşanan su kesintileri, vatandaşların tepkisini çekiyor

Gördes Belediyesi barınak inşaatına başladı 

5’te

7’de

4’te

6’da
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Uzmanlar, 160 yıllık ku-
raklık haritasının verilerine da-
yanarak, Ege Bölgesi’nde
Büyük Menderes, Küçük Men-
deres ve Gediz havzalarında
şiddetli kuraklık tehlikesinin sa-
nayi ve tarımı ciddi şekilde etki-
leyeceğini öngörüyor.

İklim değişikliği, dünya ge-
nelinde su kaynakları üzerin-
deki baskıyı artırmaya devam

ederken, Yaşar Üniversitesi İn-
şaat Mühendisliği Bölümü Baş-
kanı Doç. Dr. Mir Jafar Sadegh
Safari, Bilimsel Araştırma Pro-
jesi; ile Ege Bölgesi'nin 1940
yılından 2100'e kadar olan ku-
raklık durumunu inceledi. 

Türkiye'nin Ege Bölgesi için
yapılan 160 yıllık veri ve tah-
minleri içeren bu kuraklık hari-
tası, gelecekte bu bölgenin

daha şiddetli kuraklıklarla karşı
karşıya kalabileceğini ortaya
koydu. Alanında saygın bilim
insanlarını bir araya getiren
araştırmada Doç. Dr. Safari'ye;
Bursa Teknik Üniversitesi'nden
Doç. Dr. Babak Vaheddoost,
İstanbul Gelişim Üniversite-
si'nden Dr. Mustafa Nuri eşlik
ederken, yüksek lisans öğren-
cisi Farzad Rotbei ise araştır-
maya katkı sağladı. 

Projenin çalışma alanı ve
uygulanan metotlar ile ilgili bilgi
veren Doç. Dr. Safari, “Büyük
Menderes, Küçük Menderes ve
Gediz havzaları, Türkiye'nin ba-
tısında yer alan ve Ege Bölgesi
olarak bilinen önemli tarımsal
ve endüstriyel alanları kapsar.
Araştırmamızın çalışma alanı
buralar oldu. Bu havzalar, Tür-
kiye'nin yüzey alanının önemli
bir kısmını kaplamakta ve iklim
değişikliğine karşı savunmasız-

dır. Çalışmada, dört farklı Genel
Dolaşım Modeli (GCM) ve iki
emisyon senaryosu (SSP2-4.5
ve SSP5-8.5) kullanılarak, 2099
yıllına kadar kuraklık projeksi-
yonları oluşturuldu" ifadelerini
kullandı.  

GEDİz HaVzaSI'nDa Da 

CİDDİ KUraKlIK 

rİSKİ Var!

Araştırmanın Ege Bölge-
si'nde gelecekte kuraklıkların
hem uzunluk hem de şiddet
açısından artacağını gösterdi-
ğini aktaran Yaşar Üniversitesi
İnşaat Mühendisliği Bölüm
Başkanı Doç. Dr. Mir Jafar Sa-
degh Safari, “Çeşme, İzmir ve
Selçuk gibi istasyonlar, 2100 yı-
lına kadar sırasıyla 250, 220 ve
220 kurak ay yaşayacak. Bu,
bölgenin uzun ve şiddetli ku-
raklıklarla karşı karşıya kalaca-
ğını göstermektedir. Daha
iyimser bir senaryoda da, böl-
gedeki birçok istasyon için
150'den fazla kurak ay yaşana-
cak. Ayrıca araştırma, Ege Böl-
gesi'ndeki kuraklık dağılımının

coğrafi olarak da değişkenlik
göstereceğini ortaya koymak-
tadır. Örneğin, Büyük Mende-
res Havzası yüksek rakımlı
alanları içermesine rağmen, bu
bölgeler bile gelecekte ciddi
kuraklıklarla karşı karşıya kala-
cak. Küçük Menderes Havzası,
kıyıya yakın bir bölge olsa da,
uzun kurak dönemler yaşaya-
cak. Hem yüksek hem de alçak
rakımlı alanları içeren Gediz
Havzası'nda da ciddi kuraklık
riskleri söz konusu” dedi. 

TarImI VE SanaYİYİ DE 

VUraCaK!

Kuraklığın Ege Bölge-
si'ndeki tarımsal ve endüstriyel
faaliyetleri de olumsuz etkile-
yeceğini vurgulayan Doç. Dr.
Safari önlem alınması gerekti-
ğini söyledi. Safari sözlerini
şöyle sürdürdü: “Artan kuraklık
riski bazı önlemleri de gerekli
kılıyor. Bölgedeki su yönetimi
ve tarımsal planlama stratejile-
rinin, bu riskleri minimize ede-
cek şekilde yeniden
değerlendirilmesi gerekiyor.

Araştırma sonucunda elde edi-
len bu bulguların karar vericiler
ve ilgili kuruluşlar tarafından
kullanılarak, bölgenin sürdürü-
lebilir kalkınmasına katkı sağ-
layabileceğini düşünüyorum.
Araştırma ayrıca, küresel iklim
değişikliğinin etkilerinin yerel
düzeyde ciddi sonuçlar doğu-
rabileceğini bir kez daha göz-
ler önüne sermektedir. Küresel
ısınma ve sera gazı salınımları-
nın azaltılması yönünde daha
güçlü ve etkin önlemlerin alın-
ması gerektiği açıktır. Ege Böl-
gesi gibi iklim değişikliğine
karşı savunmasız bölgelerde,
adaptasyon ve mitigasyon (za-
rarı hafifletme) stratejilerinin
geliştirilmesi ve uygulanması
hayati önem taşımaktadır. Bu
önemli çalışma, Ege Bölge-
si'nin gelecekteki kuraklık risk-
lerini anlamak ve yönetmek
için kritik bilgiler sunmakta ve
daha geniş bir iklim değişikliği
ile mücadele çabalarının par-
çası olarak değerlendirilmekte-
dir." İHa

Gediz Havzası kuraklığa kurban olacak!
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 64 17

ECE ECZANESİ 
0236 234 34 35

DERYA ECZANESİ 

ADA ECZANESİ

0236 237 72 82

0236 231 09 73

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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SEKİZ EYLÜL ECZANESİ
1683 - Dom Perignon ilk şampanyayı üretti.
1791 - Osmanlı ile Avusturya Devletleri arasında Ziştovi Antlaşması imzalandı.
1870 - Kızılhaç Derneği, Birleşik Krallık'ta kuruldu.
1923 - Rauf Bey (Orbay) Başbakanlıktan ayrıldı.
1950 - TSKB - Türkiye Sınai Kalkınma Bankası kuruldu.
1959 - İstanbul'da yumurta büyüklüğünde dolu yağdı. Yaralanmalar ve maddi hasar mey-
dana geldi.
1976 - İspanya Kralı Juan Carlos, siyasi tutukluların %90'ını affetti.
1986 - Yargıtay, ameliyatla cinsiyet değiştiren Bülent Ersoy'un erkek olduğuna karar verdi.
1988 - Samsun ve Sinop sahillerine, zehirli oldukları bildirilen çok sayıda varil vurdu.
2019 - Amerika Birleşik Devletleri'nin Ohio eyaletine bağlı Dayton kentinde gerçekleşen
silahlı saldırıda 10 kişi hayatını kaybetti, 27 kişi yaralandı.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA'NIN Alaşehir ilçe-
sinde jandarma ekipleri tara-
fından bir arazide 2 bin 185
kök kenevir bitkisi ile 14 kilo
600 gram kubar esrar ele ge-
çirildi.   

Manisa İl Jandarma Komu-

tanlığı KOM, İstihbarat Şube
Müdürlükleri ile Jandarma
Asayiş Komando Bölüğü ve
Alaşehir İlçe Jandarma Komu-
tanlığı ekipleri tarafından yapı-
lan ortak operasyonda
Alaşehir ilçesinde M.G. (54/E)
isimli şahsın arazisinde 2 bin
185 kök kenevir bitkisi ile 14,6
kilogram kubar esrar ele geçi-
rildi. Cumhuriyet Savcısının
talimatı ile şüpheli şahıs hak-
kında adli tahkikata başlandığı
bildirildi.  İHA

Jandarmadan uyuşturucu imalatına darbe   
Iki otomobil çarpıştı: 
1 ölü, 4 yaralı

MANİSA’NIN

Şehzadeler ilçe-
sinde iki otomobi-
lin çarpışması
sonucu meydana
gelen trafik kaza-
sında 1 kişi haya-
tını kaybetti, 4 kişi
de yaralandı.   

Kaza, Şehza-
deler ilçesi Yukarı-
çobanisa
Mahallesi'nde Ma-
nisa-Turgutlu kara-
yolu üzerinde
meydana geldi.
Edinilen bilgiye
göre, Manisa’dan
Turgutlu istikame-
tine seyir eden

A.E. idaresindeki
otomobil, E.B. ida-
resindeki otomo-
bile çarptı. Kazada
E.B.’nin idaresin-
deki araç hurdaya
dönerken, çevre-
dekilerin haber
vermesi üzerine

olay yerine ambu-
lans, itfaiye, emni-
yet ve jandarma
ekipleri sevk edildi.
Kazada araç sürü-
cüleri A.E. ve E.B.
ile E.B.’nin kullan-
dığı araçta bulu-
nan C.Y.B., Ç.A.G.
ve N.B. yaralandı.
Ambulansla hasta-
neye kaldırılan ya-
ralılardan N.B.
hayatını kaybetti. 

Kazayla ilgili
soruşturma başla-
tıldı. İHA                       

Motosiklet devrildi: 1 yaralı   
MANİSA’NIN

Kula ilçesinde mo-
tosikletin devrilmesi
sonucu yola savru-
lan sürücü yara-
landı. 

Kaza, İzmir-An-
kara D300 Karayolu
Kavacık Rampaları
Uşak istikametinde
meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre,
Adem Deniz (51)
idaresindeki 45 ZC
2517 plakalı moto-
siklet, sürücüsünün
kontrolünü kaybet-
mesi sonucu dev-
rildi. Devrilen

motosikletten sav-
rulan sürücü, met-
relerce
sürüklenmesinin ar-
dından yol kenarın-
daki taşlara çarptı.
Vatandaşların ka-
zayı 112 Acil Çağrı
Merkezi’ne bildir-

mesi üzerine olay
yerine ambulans ve
polis ekipleri sevk
edildi. Yaralı sürücü,
ilk tedavisinin yapıl-
masının ardından
Kula Devlet Hasta-
nesi’ne kaldırıldı.
Yaralı, Kula Devlet
Hastanesi’nde yapı-
lan tedavisinin ar-
dından ileri tektik ve
tedavi amacıyla Sa-
lihli Devlet Hastane-
si’ne sevk edildi.  

Kaza ile ilgili in-
celeme başlatıldı.  

İHA

Elektrik akımına kapılan kişi öldü
MANİSA'NIN Sarıgöl ilçe-

sinde, elektrik akımına kapılan
kişi hayatını kaybetti. Alınan bil-
giye göre, Afşar Mahallesi'nde
yaşayan Ramazan Kırlıer (55)
tarlasını sulamak için su dina-

mosu bağlantısı yaptığı sırada
elektrik akımına kapıldı. İhbar
üzerine olay yerinde jandarma
ve sağlık ekipleri sevk edildi.
Kırlıer'in hayatını kaybettiği be-
lirlendi. İHA

Tarlasını sulamak isterken elektriğin 

MANİSA'NIN Sarıgöl ilçe-
sinde tarlasını sulamak ama-
cıyla su kanalına dinamo
bağlamaya çalışan çiftçi, elek-
trik akımına kapılarak hayatını
kaybetti. Olay, Sarıgöl ilçesine
bağlı Afşar Mahallesi'nde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye
göre, Ramazana Kırlıer (55) tar-

lasını sulamak için su kanalına
dinamo bağlantısı yapmak is-
tedi. Bu sırada elektrik akımına
kapılan talihsiz çiftçi Kırlıer, olay
yerinde hayatını kaybetti. İhbar
üzerine olay yerine gelen jan-
darma ekipleri bölgede incele-
melerde bulundu. Olayla ilgili
soruşturma sürüyor.  İHA

çarptığı çiftçi hayatını kaybetti 
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EGE İhracatçı Birlikleri (EİB)
temmuz ayında yüzde 6’lık ar-
tışla 1 milyar 541 milyon 896
bin dolarlık ihracata imza attı.
EİB’nin 2023 yılı temmuz ayı ih-
racatı 1 milyar 458 milyon 915
bin dolar olmuştu.   

Temmuz ayında Türki-
ye’nin ihracatı ise; yüzde
13,8’lik artışla 19,8 milyar do-
lardan 22,5 milyar dolara yük-
seldi. EİB’nin ihracatı 2024 yılı
ocak-temmuz döneminde
yüzde 1’lik azalışla 10 milyar
554 milyon dolar olurken, son 1
yıllık ihracatı 18 milyar 150 mil-
yon dolar olarak kayıt altına
alındı. 

Ege İhracatçı Birlikleri’nde
sanayi sektörleri yüzde 6’lık ar-
tışla 825,8 milyon dolarlık bir

ihracat rakamına ulaşırken,
tarım ürünleri ihracatı yüzde
4’lük artışla 584 milyon dolar-
dan 605 milyon dolara ilerledi.
2024 yılının ihracat artış rekort-
meni olan madencilik sektörü
temmuz ayında da ihracatta
yüzde 19’luk gelişim gösterdi
ve 111 milyon dolar dövizi Tür-
kiye’ye kazandırdı. 

EİB’DE 10 İHRACATÇI 
BİRLİĞİ İHRACATINI

ARTIRDI 
Ege İhracatçı Birlikleri ça-

tısı altındaki 12 ihracatçı birliği-
nin 10 tanesi ihracatını
artırmayı başarırken, 2 ihracatçı
birliği 2023 yılı temmuz ayı per-
formansının gerisinde kaldı.
Ege Demir ve Demirdışı Metal-
ler İhracatçıları Birliği 190 mil-

yon 447 bin dolarlık ihracat se-
viyesiyle EİB bünyesindeki 12
ihracatçı birliği arasında liderli-
ğini korurken, 2023 yılı temmuz
ayına göre ihracatta yüzde 1’lik
artış gösterdi. 

HAZIRGİYİM İKİNCİLİĞE
YÜKSELDİ 

Ege Hazırgiyim ve Konfek-
siyon İhracatçıları Birliği, tem-
muz ayında ihracatını yüzde
21’lik artışla 116,5 milyon do-
lardan 140,6 milyon dolara çı-
kardı ve uzun zaman sonra EİB
bünyesinde en çok ihracat
yapan ikinci birlik konumuna
yükseldi. 

Su ürünleri ihracatında
Türkiye lideri olan Ege Su
Ürünleri ve Hayvansal Mamul-
ler İhracatçıları Birliği temmuz
ayında ihracatını yüzde 2’lik
ilerlemeyle 129 milyon dolara
taşıdı ve zirvenin üçüncü ba-
samağında yerini aldı. Ege
Maden İhracatçıları Birliği
yüzde 19’luk artış hızı yakalar-
ken temmuz ayında ihracatını
93 milyon dolardan 111 mil-
yon dolara taşıdı. 

Ege Bölgesi’nin lezzetle-
rini dünyanın dört bir tarafına
taze meyve sebze ve meyve
sebze mamulleri olarak ulaştı-
ran Ege Yaş Meyve Sebze İh-
racatçıları Birliği, temmuz
ayında 107 milyon dolar dövizi
ülkemize kazandırdı ve EİB

çatısı altında 100 milyon dolar
barajını geçen beş ihracatçı
birliğinden biri oldu. 

Türkiye’deki tüm tütün ve
tütün mamulleri ihracatçılarını
çatısı altında buluşturan Ege
Tütün İhracatçıları Birliği tem-
muz ayında ihracatını yüzde 6
geliştirdi ve 90,4 milyon dolar
ihracatı hanesine yazdırdı.
Temmuz ayında ihracatını
yüzde 6 artıran Ege Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve
Mamulleri İhracatçıları Birliği
82 milyor 150 bin dolarlık ihra-
cat başarısı gösterdi. 

İzmir, 1 milyar 402 milyon
dolarlık ihracatla Ege Bölgesi
ihracatının yüzde 55’ini tek ba-
şına gerçekleştirirken, İz-
mir’deki iki serbest bölge
İzmir’in temmuz ayı ihracatına

266 milyon dolar katkı sağladı.
Ege Bölgesi’nde ikinci sırada
428,6 milyon dolarlık ihracatla
Manisa yer aldı. 

“TEMMUZ AYINDAKİ 
GRAFİĞİN 

SÜRDÜRÜLEBİLİR 
OLMASI öNEMLİ” 

Temmuz ayında Türkiye
genelinde ve Ege İhracatçı Bir-
likleri bazında ihracat rakam-
larının umut verici olduğunu
dile getiren Ege İhracatçı Bir-
likleri Koordinatör Başkanı Jak
Eskinazi, temmuz ayındaki yu-
karı yönlü ihracat rakamlarının
sürdürülebilir olmasının önemli
olduğunu, bunun için döviz
kurlarının enflasyon rakamla-
rına yakın bir seyir izlemesi
gerektiğini belirtti. 

Ege İhracatçı Birlikleri’nin

son 1 yıllık ihracatının halen
yüzde 1 seviyesinde geride ol-
duğuna dikkati çeken Eski-
nazi, “TİM Başkanımız
Mustafa Gültepe’nin de ifade
ettiği gibi Türkiye’de üretim
maliyetleri Asya’daki rakipleri-
mizden yüzde 40-50 daha
yüksek. Avrupa’daki bazı ül-
kelerden yüzde 15-20 yuka-
rıda kalıyoruz. Emek yoğun
sektörlerimiz başta olmak
üzere pekçok sektörümüz
fiyat tutturamıyor. Rekabetçili-
ğimiz sürekli geriliyor. Top-
lumda istihdamı, refahı ve
sosyal barışı koruyabilmemiz
için ihracat hedeflerimizi tut-
turmamız gerekiyor. Bunun
içinde ihracatçıya nefes aldı-
racak adımların atılmasını
bekliyoruz” diye konuştu.  İHA

EiB’den temmuz ayında 1 milyar 541 milyon 
dolarlık ihracat   

MANİSA'NIN Selendi ilçe-
sinde tütüne alternatif olarak
ekonomiye katkı sağlayan
badem üretiminde hasat baş-
ladı.  

Selendi ilçesinde tütüne
alternatif ürünler arasına girip
2009 yılından itibaren dikimine
başlanan ve son yıllarda hızla
yaygınlaşan badem üretiminde
çiftçiler hasat çalışmalarına
başladı. Pazar sorunu olmayan
ve satışı yapılabilen bademler
bahçelerden toplanarak kabuk-
larından ayrılıp güneşte kurutu-
luyor. 10 bin dekarlık alanda
300 bin ağaçla 650 üreticinin
yüzünü güldüren badem üre-

timi ilçe ekonomisine de ayrıca
katkı sağlıyor. Nonperial, Tek-

sas, Ferragnes ve Ferraduel
cinsi üretim yapılan badem sa-

tışından bu yıl çiftçiler umutlu
olduklarını belirtti. Bu yıl çok
verimli olan badem ağaçların-
dan bademler toplanmaya baş-
ladı. Son yıllarda gerek Tarım
ve Orman Bakanlığı gerekse
Manisa Büyükşehir Belediyesi-
nin destekleriyle hızla artan
badem yetiştiriciliği ilçe ekono-
misine de katkı sağlıyor. Üretici
Kemal Akçan, "Bu yıl badem
verimi çok iyi. İnşallah fiyatı da
iyi olur. Ailemizin ekonomisi
buna bağlı. Bir yıl bu ürüne ba-
kıyoruz" dedi.  

Badem hasadına katılan
İlçe Kaymakamı Mustafa İlker
Kara ise "İlçemiz genelinde al-

ternatif ürün grubu içinde, top-
lamda yaklaşık 10 bin dekar
alana sahip olan bademin bu
yıl havaların kurak gitmesine
rağmen verimi açısından güzel

bir sene olacağa benziyor.
Hasat sezonumuz üreticilerimiz
için hayırlı, bol, bereketli mah-
sul ve gelir sağlamasını te-
menni ediyorum" dedi.  İHA

Selendi'de badem hasadı başladı   Selendi'de badem hasadı başladı   

MANİSA Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
Soma programı kapsamında
ilçe merkezinin yüzde 80’inin
su ihtiyacının karşılandığı Meh-
met Aktaş İçme Suyu Tesisini
ziyaret etti. Başkan Zeyrek,
“Yaptığınız görev çok önemli.
Kuruma sahip çıkın. Empati
kurun. Sanki kendi evinizin
suyu kesilmiş gibi davranın"
dedi.  Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-

rek, Soma ilçesine gerçekleştir-
diği ziyarette Mehmet Aktaş
İçme Suyu Tesisini de inceledi.
Başkan Zeyrek’e, Soma Bele-
diye Başkanı Sercan Okur ve
CHP İlçe Başkanı Levent Elbin-
soy eşlik etti. Tesiste, görev
yapan personel ile bir araya
gelen Başkan Zeyrek, kesintisiz
suyun önemine değindi.  

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, içme suyu tesislerinde

görev yapan personelin çok
önemli bir görev yaptığını ifade
ederek, “İnsanın evinde suyu
akmıyorsa belediyecilik bitmiş-
tir. İsterseniz onun evine altın
götürün, gözü görmez. Kuruma
lütfen sahip çıkın. Empati
kurun. Sanki kendi evinizin
suyu kesilmiş gibi davranın.
Siz, Manisa Büyükşehir Beledi-
yesinin görünen yüzüsünüz. İn-
sanlar beni görmez ama sizi
her gün görür” dedi.  İHA

Başkan Zeyrek: “Sanki kendi evinizin suyu
kesilmiş gibi davranın” 
Başkan Zeyrek: “Sanki kendi evinizin suyu
kesilmiş gibi davranın” 

MASKİ Genel Müdürü Talat
Postacı, Ahmetli ilçesini ziyaret
etti. Genel Müdür Postacı, Ah-
metli’nin altyapı sorunlarını ye-

rinde tespit ederek, kalıcı
çözüm ve dirençli altyapılar
oluşturmak için projeler hazırla-
yacaklarını belirtti.  Manisa Su

ve Kanalizasyon İdaresi
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, 17
ilçede sorunsuz bir altyapı inşa
etmek için sahadaki inceleme-

lerine devam ediyor. Bu kap-
samda, MASKİ Genel Müdürü
Talat Postacı ve beraberindeki
heyet Ahmetli ilçesini ziyaret
etti. İlk olarak Ahmetli Belediye
Başkanı Fuat Mintaş ile görü-
şen Genel Müdür Postacı, ar-
dından sahada incelemelerde
bulundu. Saha incelemesinde
Postacı’ya, Ahmetli Belediyesi
Başkan Yardımcısı Bülent
Ordu, Genel Müdür Yardımcıları
Doç. Dr. Özgür Avşar, Fen İşleri
Müdürü Yılmaz Çelik, İçme
Suyu Dairesi Başkanı Kerim Ali
Oruç Orhan, Yatırım ve İnşaat
Dairesi Başkanı Recep Günay,
Atıksu Arıtma Dairesi Başkanı
Onur Artan, MASKİ İlçe Şefi
Erdem Özer, şube müdürleri ve

teknik personel eşlik etti.  
“DİRENÇLİ ALTYAPILAR 

OLUŞTURMAK EN 
BÜYÜK 

HEDEFLERİMİZDEN BİRİ” 
MASKİ Genel Müdürü

Talat Postacı, saha ziyaretleri
ile sorunları yerinde
tespit etmenin
önemine de-
ğinerek,
“Büyükşe-
hir Bele-
diye
Başkanı-
mız Ferdi
Zeyrek’in ta-
limatları doğ-
rultusunda 17
ilçemizde tarama ya-

pıyoruz. Sorunlu olduğu belirti-
len altyapıları yerinde inceliyo-
ruz. Elde ettiğimiz veriler
ışığında sorunların çözümü için
projeler hazırlayacağız. Ahmetli
ilçemizde en çok karşımıza
çıkan yağmur suyu hattı sorunu

oldu. Taşkın yaşanan
noktaları belirledik.

Dirençli altyapılar
oluşturmak en
büyük hedef-
lerimizden
biri. Bu hede-
fimizi gerçek-
leştirerek

Manisa’yı mo-
dern altyapılar ile

geleceğe taşıyaca-
ğız” dedi.   İHA

Ahmetli'nin altyapı sorunları tespit edildi Ahmetli'nin altyapı sorunları tespit edildi 
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MANİSA’DA gerek elektrik
kesintisi kaynaklı, gerekse
başka nedenlerle yaşanan su
kesintileri vatandaşları canın-
dan bezdirdi. Suların tamamen
gitmesi veya basıncının az ol-
ması nedeniyle Manisalılar sı-
kıntı yaşıyor.

Sıkıntı yaşayan vatandaşlar
bu durumu WhatsApp ihbar
hattımıza da göndererek şika-
yetlerini dile getiriyor. 

Manisa’nın Şehzadeler ilçe-
sine bağlı Sancaklıçeşmebaşı
Mahallesi’nden bir vatandaş da
suların az aktığını çektiği video
ile gözler önüne serdi.

Vatandaş videoda şu ifade-
leri kullandı: “Bir buçuk aydan
beri su yok. Burada 30-35

hane yaşıyoruz. Burası Şehza-
deler’e bağlı Sancaklıçeşme-

başı Mahallesi. Burası ilgisiz bir
köy oldu. MASKİ çok ilgisiz

oldu. Ne banyoya ne de başka
bir yere su geliyor. Bir buçuk

aydan beri arıyoruz söylüyoruz
su yok.”

BİR KESİNTİ şİKAYETİ DE 
SARUHANLI’DAN GELDİ

Öte yandan bir su kesintisi
şikayeti de Saruhanlı’dan geldi.
Dilek Mahallesi’nde yaşayan bir
vatandaş, yaklaşık 2 aydır sula-
rının kesik olduğunu dile ge-
tirdi.   

WhatsApp ihbar hattımıza
yazan mahalle sakini, 10 yaşın-
daki çocuğunun yeni kemik iliği
nakli olduğunu ve sular olma-
dığı için çocuğuna hijyenik bir
ortam sağlayamadığını belirte-
rek duruma tepki gösterdi. 

Sorunları ile ilgilenilmediğini
söyleyen mahalle sakini, “Sular
2 aydır hiç akmıyor. 10 yaşında
yeni kemik iliği nakli oldu. Hij-
yenik bir ortam gerekli. Sürekli

duş alması gerekiyor, her yerin
temiz olması gerekiyor. Ama
evim kokuyor. Ben şu an has-
talıkla olan savaşı yendim ama
mutlu bile olamıyorum. Çocu-
ğumu da alıp en üst kuruma gi-
deceğim. Gerçekten bıktım.
Geçen sene böyle bir sorun hiç
yaşamadık. Her gün arıyorum
ilgileneceğiz deniliyor. Ama
hiçbir şekilde ilgilenilmiyor”
dedi.  Mahalle sakini sözlerine
şöyle devam etti: “1 gün değil
2 gün değil. 2 aydır su yok
yeter artık. Manisa’da suyu 1
TL yapacaklarına gelsinler
bizim rezilliğimizi görsünler.
Kendim için değil ama kızım
şuan risk taşıyor. Ona bir şey
olursa sorumlusu Manisa Bü-
yükşehir. Her yere şikayet ede-
rim.”

Manisa’da son dönemde sürekli yaşanan su kesintileri, vatandaşların tepkisini çekiyor… Vatandaşlar, ihbar hattımızı adeta şikayet yağmuruna tuttu

Su kesintileri Manisalıları bıktırdı

CHP Manisa Milletvekili
Bekir Başevirgen, domates
üreticilerinin sorunlarına
dikkat çekti. Domates
üreticisinin maliyeti-
nin altında ürünle-
rini satmak
zorunda kaldı-
ğını belirten
Başevirgen, “İk-
tidar salça fiyat-
larını düşürmek
için ihracat yasağı
koyunca sanayici-
nin elinde salça, çift-
çinin elinde de domates
kaldı. Domates üreticisi artık
umudunu kaybetti, borçlarını
karşılayamaz hale geldi. Fida-
nın tanesi 2 lira, domatesin ki-
losu ise 1 lira 80 kuruş. Çiftçi
domatesi üretim maliyetinin al-
tında satmak zorunda kalıyor.
Gıda güvenliğimiz için mutlak
suretle ürün planlamasının ya-
pılması ve çiftçiye desteğin ar-
tırılması gerekiyor” dedi.

Manisalı üretici buğday,

pamuk ve mısır gibi ürünlerdeki
düşük prim ödemeleri nede-
niyle domatese yöneldi. Sal-
çaya gelen ihracat yasağıyla

domates üreticisinin ürünleri
elinde kaldı. Girdi mali-

yetleri altında ezilen
domates üreticisi 2
liraya mal ettiği do-
matesi zararına
satmak zorunda
kalıyor. Üretim
planlamasının
önemine dikkat

çeken CHP Manisa
Milletvekili Bekir Baş-

evirgen, konuya ilişkin
bir açıklama yaptı.

“SANAYİCİNİN ELİNDE 
SALÇA, ÜRETİCİNİN 

ELİNDE DE 
DOMATES KALDI”

İktidarın yanlış tarım politi-
kalarına dikkat çeken Başevir-
gen, “Çiftçilerimiz bu yıl
buğday, pamuk ve mısır gibi
ürünlerde düşük prim ödeme-
leri yüzünden domates üreti-
mine yöneldi. Domates
üretimindeki artış rekolte fazla-

lığını da beraberinde getirdi. İk-
tidar salça fiyatlarını düşürmek
için ihracat yasağı koyunca sa-
nayicinin elinde salça, üreticinin
elinde de domates kaldı” dedi.

“DOMATES ÜRETİCİSİ 
ARTIK UMUDUNU 

KAYBETTİ, BORÇLARINI 
KARşILAYAMAZ 

HALE GELDİ”
Çiftçinin üretim maliyetinin

altında ürünlerini satmak zo-
runda kaldığını ifade eden Baş-
evirgen, “Domatesi elinde
kalan üreticiye iktidarın yanlış
ekonomi politikaları, gübre,
mazot, tohum ve işçilik mali-
yetlerindeki artışta eklenince
üretim maliyetleri katlandı.
Artan maliyetler domates çiftçi-
sini de bitirdi. Domates üreticisi
artık umudunu kaybetti, borçla-
rını karşılayamaz hale geldi. Fi-
danın tanesi 2 lira, domatesin
kilosu ise 1 lira 80 kuruş.

Çiftçi domatesi üretim mali-
yetinin altında satmak zorunda
kalıyor. Domates gibi tarımın
temel ürünlerinden birinde ya-
şanan bu kriz gıda güvenliği-

mizi de tehlikeye sokuyor” diye
konuştu.

“BORÇLARINI 
KARşILAYAMAYAN 

ÇİFTÇİ TRAKTÖRÜNÜ, 
TARLASINI SATMAK 

ZORUNDA KALIYOR”
Başevirgen, çiftçilerin borç-

larını bile karşılayamayacak
hale geldiğini belirterek, “Mani-
salı domates üreticilerinin zararı
dönüm başına 20 bin lirayı
geçti. İktidarın yanlış tarım poli-
tikalarından dolayı çiftçinin
ürünleri yok pahasına gidiyor.
Borçlarını karşılayamayan çiftçi
traktörünü, tarlasını satmak zo-
runda kalıyor. 

Birçok üreticimiz de hasat
yapmadan tarlasını sürmek zo-
runda kaldı. Kilosu 1 lira 80 ku-
ruştan satılan domatesin 1
lirası işçilik, geri kalan 80 kuruş
da nakliyeye gidiyor. Çiftçinin
elinde ise hiçbir şey kalmıyor”
açıklamasını yaptı.

“MUTLAK SURETLE 
ÜRÜN PLANLAMASININ 
YAPILMASI GEREKİYOR”
Son olarak iktidara üretim

planması çağrısında bulunan
Başevirgen, “Çiftçinin 1 lira 80
kuruşa sattığı domatesi mar-
ketlerde ise en az 25 liraya
satın alabiliyoruz. 

İktidarın, ekmeğini toprak-

tan çıkartan üreticimize reva
gördüğü bu düzene itirazımız
var. Bu politikalarla çiftçi üre-
temez. Tarımın devlet deste-
ğiyle sürdürülebilir olması
gerekir.

Çiftçi üretemezse dışarıya
olan bağımlılığımız daha da
artar. Dünya gıda güvenliğini
sağlamaya çalışırken bizim ise
her geçen gün gıda da dışa-
rıya bağımlılığımız artıyor. Gıda
güvenliğimiz ve gıdada dışa
bağımlılığımızın azalması için
mutlak suretle ürün planlama-
sının yapılması ve çiftçiye des-
teğin artırılması gerekiyor”
ifadelerini kullandı.

“Sanayicinin elinde salça, çifçinin
elinde domates kaldı”
“Sanayicinin elinde salça, çifçinin
elinde domates kaldı”

CHP Manisa Milletvekili Bekir Başevirgen:  

DİSK/GENEL-
İş Manisa Tem-
silciliği'nde
gece saat-
lerinde
meydana
gelen
olayda, 10
kişilik bir
grubun sen-
dika lokaline
baskın düzenle-

diği iddia edildi.
Manisa’nın

Şehzadeler
ilçesindeki
Yarhasan-
lar Mahal-
lesi'nde
faaliyet

gösteren
DİSK/Genel-

İş Manisa
Temsilciği’nde

hareketli anlar yaşandı. 
Alınan bilgiye göre 10 kişi-

lik bir grup sendika lokaline
gelerek ofisleri bastı.  

İhbar üzerine olay yerine
çok sayıda polis ekibi sevk
edildi. 

Gerginlik polisin hızlı mü-
dahalesiyle büyümeden yatış-
tırıldı. Polis ekipleri olayla ilgili
soruşturma başlattı. 

Haber Merkezi

Manisa’da sendika lokaline baskın!Manisa’da sendika lokaline baskın!

CHP Şehzadeler İlçe Baş-
kanı Mert Özkösemen yakın
zamanda açıklanması bek-
lenen kuru üzüm fi-
yatları ile ilgili
konuştu. Baş-
kan Özköse-
men,
“gerçek
enflasyon”
baz alına-
rak, üretici-
ler için adil
bir fiyat açık-
lanmasını istedi.

Cumhuriyet Halk
Partisi Şehzadeler İlçe Baş-
kanı Mert Özkösemen, Mani-
sa’da başlayan üzüm sezonu
ile ilgili açıklamalarda bu-

lundu. 
Sezonun bereketli geçme-

sini dileyen Başkan Özköse-
men, “Şehrimizde ve
ülkemizde üzüm sezonuna

gelmiş bulunuyoruz.
Tüm çiftçilerimize

hayırlı ve bereketli
bir sezon diliyo-
rum. 

Ancak,
maalesef siyasi
iktidarın tarımın
tümünde uygu-

ladığı plansız ve
basiretsiz politika-

lar sonucu bugün
çiftçilerimiz refahtan

uzak, hayatta kalma mücade-
lesiyle karşı karşıyadır. Son
olarak domates fiyatlarının
gelmiş olduğu hal bu hususta

çiftçimizin devlet tarafından
çaresiz ve yalnız bırakılmış ol-
ması üzüm üreticilerinin de
endişesini arttırmıştır” dedi. 

“HAKKANİYETLİ BİR 
FİYAT SAĞLAYIN”

Yakın zamanda açıklan-
ması beklenen üzüm fiyatları
ile alakalı beklentileri aktaran
Özkösemen, “Buradan tüm
yetkililere ve paydaşlara ses-
leniyoruz: Elinizi vicdanınıza
koyun, bir avuç tüccarın değil
çiftçinin, üreticinin menfaatle-
rine uygun 'gerçek' enflas-
yonu ve girdi maliyetlerini baz
alarak üzümde adil, hakkani-
yetli bir fiyatı sağlayın. Kenti-
mizin ve ülkemizin tarımının,
üreticilerinin tabutuna son çi-
viyi çakmayın!” ifadelerini kul-
landı.

CHP’li Özkösemen’den kuru üzüm açıklaması!



Burhan AKDEMİR

6 5 Ağustos 2024 Pazartesi
GÜNCEL

Cansu MERİÇ

saruHanlı Belediye Baş-
kanı Ekrem Cıllı Çaltepe Mahal-
lesi'nde, yapımı devam eden
"Meydan Park" çalışmalarını

yerinde inceledi.
Saruhanlı Belediye Başkanı

Ekrem Cıllı ve beraberindeki
heyet Çaltepe Mahallesi'nde,

yapımı devam eden "Meydan
Park" çalışmalarını yerinde in-
celedi.

Saruhanlı Belediye Başkanı-

mız Ekrem Cıllı, Belediye Baş-
kan Yardımcısı Alp Serdar Tuğ-
sal, Ak Parti İlçe Başkanı Şerif
Eroğlu ve beraberinde ki per-
sonel ile birlikte yapımı devam
eden "Meydan Park" çalışma-
larını yerinde incelemek için
Çaltepe Mahallesi’ne ziyarette
bulundular.

İnceleme sırasında, Başkan
Cıllı ve ekibi, projenin mevcut
durumu hakkında yetkililerden
detaylı bilgi aldı. Başkan Cıllı,
halkın sosyal ihtiyaçlarını karşı-
layacak bu önemli projenin
hızla tamamlanması için tali-
matlar verdi.

Belediye Başkan Yardımcısı
Alp Serdar Tuğsal ve Ak Parti
İlçe Başkanı Şerif Eroğlu da
projenin önemine dikkat çeke-
rek, "Meydan Park"ın mahal-
leye değer katacağını belirttiler.
Çaltepe Mahallesi sakinleri ise
yapılan çalışmalardan memnu-

niyet duyduklarını dile getire-
rek, belediyenin hizmetlerinden
ötürü teşekkürlerini ilettiler.

"Meydan Park" projesinin,

planlanan sürede tamamlana-
rak mahalle sakinlerinin kullanı-
mına açılması bekleniyor.
Haber Merkezi 

Başkan Cıllı çalışmaları yerinde inceledi 

Manisa’nın Demirci ilçe-
sine bağlı Hoşçalar Mahal-
lesi’nde arazi çalışmaları
devam ediyor. 

Manisa’nın Demirci ilçe-

sinde, çiftçilerin tarlalarına ko-
laylıkla ulaşabilmeleri ama-
cıyla başlatılan arazi yol
düzenleme çalışmaları tüm hı-
zıyla sürüyor. Hoşçalar Mahal-
lesi'nde Fen İşleri Müdürlüğü
ekipleri tarafından yürütülen

çalışmalar, mahalle sakinleri
ve çiftçiler tarafından memnu-
niyetle karşılanıyor.

Demirci ilçesinde Fen İşleri
Müdürlüğü ekipleri, arazideki
yol düzenlemelerini titizlikle
gerçekleştirerek, çiftçilerin tar-
lalarına daha rahat ve güvenli
bir şekilde ulaşmalarını sağla-
mayı hedefliyor.

Yapılan bu düzenlemeler
sayesinde, tarımsal faaliyetle-
rin daha verimli ve kesintisiz
bir şekilde sürdürülmesi plan-
lanıyor.

Çiftçiler, yol düzenleme ça-
lışmalarının tarlalarına ulaşımı
büyük ölçüde kolaylaştırdığını
belirterek, belediyeye teşekkür
ettiler. Mahalle sakinleri de ya-
pılan çalışmalardan duydukları
memnuniyeti dile getirdiler.

Fen İşleri Müdürlüğü, ilçe-
nin diğer bölgelerinde de ben-
zer çalışmaların süreceğini ve
çiftçilerin her zaman yanında

olacaklarını bildirdi.
Hoşçalar Mahallesi'ndeki

yol düzenleme çalışmalarının
kısa süre içinde tamamlana-

rak, çiftçilerin hizmetine sunul-
ması bekleniyor.

Demirci’de arazi çalışmaları sürüyor 

Manisa’nın Gördes ilçe-
sine bağlı Belediye ekipleri
bağlı ekipler Geçici Barınma ve
Rehabilitasyon Merkezinin in-
şaatına başladı.

Gördes Belediyesi sahipsiz
sokak hayvanlarına yönelik alı-
nan kararla ilçede Geçici Ba-
rınma ve Rehabilitasyon
Merkezinin inşaatına başladı.

Gördes Belediyesi 300
metre kapalı, 3 dönüm açık
alan'a, Geçici Barınma ve Re-
habilitasyon Merkezini yapa-
cak. 

Bu bakımda kedi ve köpek-
lerin kısırlaştırılmasında yiye-
cek, içecek sorunlarına,
aşılarına ve bakımlarına kadar
her türlü detaylar yer alacak.

Gördes Belediyesi barınak inşaatına başladı 

Manisa'nın Sarıgöl il-
çesi Avcılar ve Atıcılık Spor
kulübü tarafından yeni av se-
zonu düzenlenen törenle
açıldı.   

Sarıgöl Alemşahlı Mahal-
lesi Asar Yaylasında düzenle-
nen yeni av sezonu açılışına
Sarıgöl Belediye Başkanı Tah-
sin Akdeniz, Sarıgöl CHP İlçe
Başkanı Nuri Sarı, belediye
meclis üyeleri, Sarıgöl Avcılar
ve Atıcılık Spor Kulübü Baş-
kanı Etem Tolga Karataş ile
çok sayıda avcı katılım sağ-
ladı. 

Sarıgöl Alemşahlı Asar
Yaylasında yeni av sezonunu
açılışında konuşma yapan Sa-
rıgöl Belediye Başkanı Tahsin
Akdeniz ile Sarıgöl Avcılar ve
Atıcılık Spor Başkanı Etem
Tolga Karataş yeni av sezonu-
nun hayırlı olmasını ve kanun-

ların izin verdiği şekilde avlan-
maya dikkat edilmesi gerektiği
konusunda avcılara uyarılarda

bulundu. 
Davetliler ve avcılar bir-

likte yemek yedikten sonra

yeni av sezonu için bir birle-
rine rast gele dileklerinde bu-
lundu. iHa

Sarıgöllü avcılar sezonu açtı   

Manisa'nın Akhisar Gördes karayolunda iki otomobilin
kafa kafaya çarpışması sonucu otomobillerden biri alev to-
puna döndü. Kazada 2'si çocuk 5 kişi yaralandı.   

Manisa'nın Akhisar ilçesi Gördes yolu üzerinde, Dağdere
Mahallesi yakınlarında iki otomobilin kafa kafaya çarpışması
sonucu kaza meydana geldi. Olay yerine çok sayıda ambu-
lans, jandarma ve itfaiye ekibi sevk edildi. Çarpışmanın etki-
siyle yol kenarındaki bir ağaca çarparak durabilen otomobil
alev topuna dönerken, itfaiyenin müdahalesi ile yangın söndü-
rüldü. Yaralılara ilk müdahale sağlık ekipleri tarafından yapılır-
ken, jandarma ekipleri de yolda güvenlik önlemleri aldı. 

Yaralılar, çevredeki hastanelere kaldırılarak tedavi altına
alınırken, yaralı çocuklardan birinin durumunun ağır olduğu
öğrenildi. Kazayla ilgili jandarma ekipleri tarafından çalışma
başlatıldı. iHa

Kaza yapan otomobil
alev topuna döndü  
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MANİsA'DA üzüm hasat
törenine katılan Tarım ve
Orman Bakanı İbrahim Yu-
maklı, “İklim şartları beklediği-
mizin üzerinde bir rekolte
gelmesine engel olmuş oldu.

Ama geçtiğimiz yıldan kesin-
likle kötü değil” dedi.   

Tarım ve Orman Bakanı İb-
rahim Yumaklı Manisa'nın Sa-
ruhanlı ilçesinde üzüm
hasadına katıldı. İlk olarak çift-

çilerle sohbet eden Bakan Yu-
maklı eline bağ makası alarak
üzüm hasat etti. Hasat töreni
ardından konuşan Bakan Yu-
maklı, rekoltenin geçtiğimiz yıla
göre yüksek olduğunu belirte-
rek, “Bugün Manisa'da Mani-
sa'nın alameti farikası Sultani
çekirdeksiz üzümünün organik
olarak üretilen bir bağında
sembolik olarak da olsa bir açı-
lışı yapmış olduk. Ama aslında
mevsimlerin öne gelmesiyle
beraber bizim 15 gün sonra
başlamasını beklediğimiz ha-
satta herhalde bugünlerde baş-
lamış olacak inşallah. Manisa
üzümde birinci malumunuz
ama ondan çok daha önemli
özellikle bu Sultaniye üzümü-
nün ihracat potansiyeli. Hakika-
ten çok ciddi bir şekilde talep
gören bir ürün. Geçtiğimiz yıl
500 milyon dolar civarında bir
ihracat rakamı oldu. Rekolteyle
alakalı, bu yılın geçtiğimiz yıl-
dan çok farklı olmayacağını de-

ğerlendiriyoruz açıkçası. Biraz
daha iyi ama iklim şartları bek-
lediğimizin üzerinde bir rekolte
gelmesine engel olmuş oldu.
Ama geçtiğimiz yıldan kesin-
likle kötü değil. Ben şimdiden
burada üretim yapan bütün
üreticilerimize hayırlı, uğurlu,
bereketli olmasını diliyorum.
Hem buradaki üreticilerimize
hem Manisa'daki bütün üretici-
lerimize Türkiye'deki bütün üre-
ticilerimize geçmiş ve bundan
sonra olacak hasat dönemin-
deki ürünler için bolluk, bereket
ve bol kazanç diliyorum” ifade-
lerini kullandı. 

Bakan Yumaklı'ya çiftçiler
tarafından bağ araç ve gereçle-
rin bulunduğu tablo hediye
edildi. 

Bakan Yumaklı'nın hasat
programına, Manisa Valisi
Enver Ünlü, Manisa Tarım ve
Orman Müdürü Metin Öztürk,
Manisa Bağcılık ve Araştırma
Enstitüsü Müdürü Akay Ünal,
Manisa Celal Bayar Üniversi-
tesi Rektörü Prof. Dr. Rana
Kibar, Saruhanlı Belediye Baş-
kanı Ekrem Cıllı, Manisa Şeh-
zadeler Ziraat Odası Başkanı
Hüseyin Altındağ, Saruhanlı Zi-
raat Odası Başkanı Aydoğan
Okur ve çiftçiler katıldı.  İHA

“İklim şartları beklediğimizin üzerinde bir rekolte gelmesine engel olmuş oldu”   

Bakan Yumaklı Manisa'da Bakan Yumaklı Manisa'da 
üzüm hasat etti   

TARIM ve Orman Bakanı İb-
rahim Yumaklı, Turgutlu ilçe-
sinde Tarkim Bitki Koruma
Sanayi ve Ticaret A.Ş'nin Bitki
Koruma Ürünleri Üretim Tesisleri
Temel Atma Töreninde yaptığı
konuşmada, tarım sektörü ola-
rak cumhuriyet tarihinin rekorla-
rını peş peşe kırdıklarını, 2022
yılında 129 milyon ton olan bit-
kisel üretimin 2023 yılı sonunda
139 milyon tona ulaştığını be-
lirtti. Türkiye'nin bitkisel üre-
timde 12. sıraya, sebze
üretiminde 6. sıraya, meyve üre-
timinde 4. sıraya yüklemesinde
yatırımların önemli olduğunu
vurgulayan Yumaklı, "Fındık,
kiraz, incir, kayısı, ayva gibi

ürünlerde üretimde dünyada 1.
sıradayız. Kavun, karpuz, zeytin,
mandalina ve elma gibi bazı
ürünlerde 2. sıradayız. Antep
fıstığı, çilek, nohut, domates gibi
ürünlerde de 3. sıradayız.
Bunun toplamına baktığımız
zaman 69 milyar dolarlık bir ta-
rımsal hasılaya ulaştığımızı gö-
rüyoruz ki bu rakam da bizi
Avrupa'da 1. sıraya dünyada ise
ilk 10 içerisine taşımış du-
rumda." dedi.

Yumaklı, iklim ve konjoktürel
değişiklikler gibi bazı hususların
sektörün daha dayanıklı hale
getirme zorunluğunu ortaya
koyduğunu ifade ederek, "Ta-
rımsal üretimi doğal şartlarda

yaptığımız için elbette birçok
risk faktörüyle karşı karşıyayız.
Bunlardan birisi de bugün tesis-
lerin temel atma töreninde bera-
ber olduğumuz zararlılara karşı
mücadelede, bitki koruma ürün-
leri. Hakikaten son 2 yılda çok
ciddi bir biçimde artan zararlıla-
rın bizim tarımsal üretimimize
eğer kontrol etmezsek ve yö-
netmezsek ciddi bir zarar, hasar
vereceği ortada. Dolayısıyla çift-
çimizin alın terini koruma anla-
mında bizlerin çok önemli bir
görevi ve yükümlülüğü var."
diye konuştu.

DENETİMLER
Bitki koruma ürünlerinin satı-

şında ya da reçete yazımında

görev alacak olan kişilerin eği-
tim, sınav, denetim ve standart-
larının oluşturulması konusuna
önem verdiklerini kaydeden Yu-
maklı, şöyle devam etti: "Bu-
güne kadar 223 aktif maddeyi
insan, hayvan ve çevre sağlığına
olumsuz etkileri sebebiyle en-
gelledik, yasakladık. Yine bu
hafta içerisinde de bir aktif
maddenin daha yasaklanması
işlemini gerçekleştirdik. Ayrıca
yıl boyunca rutin denetimler var.
3 hafta boyunca eş zamanlı ola-
rak bitki koruma ürünleri, bayi
ve toptancılara da denetim ger-
çekleştirdik. Kurumsal olarak
bütün kurallara uymuş olan üre-
timlerle alakalı herhangi bir sö-
zümüz yok. Sadece bunların
kullanım aşamasındaki hususla-
rını denetliyoruz. Ancak merdi-
ven altı diye tabir ettiğimiz
üretimlerin kullanılmasına tole-
ransımız yok. Çiftçilerimizden,
üreticilerimizden kurumsal ol-
mayan, tescili yapılmamış, neye
etki edildiği standartlarla belir-

lenmemiş hiçbir ürünü kullan-
mamalarını istirham ediyorum.
Bugüne kadar bu ürünlerle ilgili
çok önemli olan satış yerleriyle
ilgili denetimler yapıldı. Geçtiği-
miz 3 haftada 6 bin 413 bitki,
koruma, ürün satış iş yeri denet-
lendi ve bunların içerisinde
179'una gerekli yaptırım uygu-
landı. Bundan sonra da bu de-
netimlerimiz devam edecek."

KATZ'IN PAYLAŞIMI
İsrail Dışişleri Bakanı Yisrael

Katz'ın, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ı hedef alan
paylaşımına değinen Yumaklı,
şunları kaydetti: "Ellerine kan
bulaşmış, 40 binin üzerinde ma-
sumun öldürülmesi, şehit edil-
mesi kararını vermiş bir katiller
sürüsünün üyesi, birkaç gündür
Sayın Cumhurbaşkanı'mıza hiç-
bir şekilde tasvip edemeyeceği-
miz ve lanetlediğimiz bazı
ithamlarda bulunuyor. Bu sözle-
rini aynen ve misliyle kendisine
iade ediyoruz. Türkiye Cumhuri-

yeti'nin her bir ferdi, masumların
ve mazlumların güçlü sesi olan
Cumhurbaşkanı'mızın yanında
bir demir gibi dimdik ve onunla
birliktedir. Bu katiller ordusunun
masumlara karşı artık vahşi uy-
gulamalarını lanetliyorum. Sayın
Cumhurbaşkanımıza ve onun
nezdinde bu ülkeye yapılan
bütün ithamları da aynen ve
misliyle de kendisine iade edi-
yorum." 

Tarım Kredi Genel Müdürü
Hüseyin Aydın ise gübre, yem,
mazotta güçlü ve iyi bir oyuncu
olduklarını ancak ilaç ve tohum
gibi bazı sektörlerde sınırlı kal-
dıklarını belirterek, "Buralardaki
paylarımızı yüzde 10 seviyesine
çıkarmak istiyoruz. Tarkim, bu
doğrultuda yaptığımız bir yatı-
rım." dedi.

Törene Manisa Valisi Enver
Ünlü, AK Parti Manisa Milletve-
kili Tamer Akkal, AK Parti İl Baş-
kanı Salih Hızlı, MHP İl Başkanı
Cüneyt Tosuner de katıldı. AA

Tarım ve Orman Bakanı Yumaklı, Manisa'da temel atma töreninde konuştu:

Cumhuriyet tarihinin rekorları
peş peşe kırılıyor

Cumhuriyet tarihinin rekorları
peş peşe kırılıyor
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Merkez bankaları temmuz ayını hareketli geçirdi
Dünya genelinde enflas-

yon endişesi zayıflamaya
devam ederken önemli merkez
bankalarından bazıları temmuz
ayında faiz oranlarında değişik-
liğe gitti.

Küresel ekonomilerin yakla-
şık 3 yıldır süren enflasyonla
mücadelesinde yavaş yavaş
sona yaklaşıldığı görüşü güven
kazanırken birçok merkez ban-
kası henüz para politikası duru-
şunu değiştirmese de
piyasalarda yumuşama sinyal-
leri temmuz ayında da güç-
lendi.

Bunun yanı sıra bazı büyük
ekonomiler, karşılaştıkları mak-
roekonomik olumsuzluklara
karşı faiz artırımı da dahil bir
dizi önlem almaya devam etti.

ABD Merkez Bankası (Fed),
Avrupa Merkez Bankası (ECB)
ve Türkiye Cumhuriyet Merkez
Bankası (TCMB), temmuz
ayında da faiz oranlarında deği-
şikliğe gitmeyerek sıkı para po-
litikası duruşunu korumayı
sürdürdü.

Kanada Merkez Bankası
(BoC) ve Macaristan Merkez
Bankası (MNB) faiz indirimine
giderken Japonya Merkez Ban-
kası (BoJ) ve Rusya Merkez
Bankası faiz artırımı kararı aldı.

BoC, art arda ikinci toplan-
tıda politika faizini 25 baz puan
indirerek yüzde 4,5'e düşürür-
ken bankadan yapılan açıkla-
mada, geniş enflasyonist
baskıların hafiflediği bildirildi.

Açıklamada, genel fiyat
baskılarının azalmaya devam
etmesi ve enflasyonun yüzde
2'ye yaklaşmasının beklenmesi
nedeniyle politika faiz oranının
25 baz puan daha düşürülme-
sine karar verildiği belirtilerek,
politika faiz oranının yüzde
4,5'e indirildiği kaydedildi.

BoC, haziran ayında politika
faizini yüzde 5'ten 4,75'e dü-
şürerek 4 yılın ardından ilk faiz
indirimini gerçekleştirirken G7
ülkeleri arasında politika gev-
şetmeye başlayan ilk merkez
bankası olmuştu.

Temmuz ayında faiz indiri-
mine giden diğer bir merkez
bankası ise MNB oldu.

MNB, temmuzda politika
faizini beklentiler dahilinde 25
baz puan düşürerek yüzde
6,75'e indirdi. Bankanın faiz in-

dirim kararı, ülkenin parasal
gevşeme döngüsünün başla-
dığı ekim ayından bu yana 10.
faiz indirimi kararı oldu.

BoJ, temmuzDa 
politiKa faizini yüzDe

0,25'e çıKarDı
BoJ, temmuz ayında ger-

çekleştirdiği toplantıda sürpriz
şekilde politika faizinin yüzde
0,25'e çıkarılmasına karar
verdi.

Yenin güçlenerek ülkenin ih-
racatına zarar vermesini önle-
mek ve deflasyonla mücadele
etmek için 2016’dan bu yana
negatif faiz politikası yürüten
BoJ, ülkedeki hızlı ücret artışları
nedeniyle 2007’den bu yana ilk
defa mart ayında faiz artırımına
gitmişti.

Mart ayındaki toplantısında
17 yıl sonra ilk kez faiz artırı-

mına giden banka, politika fai-
zini yüzde eksi 0,1'den yüzde
0,1'e yükselterek dünyadaki
negatif faiz dönemini sonlandır-
mıştı.

Faiz artırımı kararının arka-
sında Japonya ile ABD'deki faiz
oranları arasındaki büyük fark
etkili olurken bu durum, yakla-
şık son üç yıldır yenin dolara
karşı değer kaybetmesine yol
açmıştı.

Analistler, ülke para birimi-
nin son 38 yılın en düşük sevi-
yesini test ettiğini belirterek,
Japon yeninin tarihi zayıflığının
müdahale için baskı yarattığını
belirtti.

Temmuzda faiz artırımı
yapan diğer merkez bankası da

Rusya Merkez Bankası (CBR)
oldu.

CBR, temmuzda politika
faizini beklentiler doğrultu-
sunda 200 baz puan artışla
yüzde 18'e yükseltti.

Bankadan yapılan açıkla-
mada, ülke ekonomisi üzerin-
deki enflasyon baskısının
yüksek seviyede devam ettiği
belirtilirken "Rusya Merkez
Bankası, politika faizini yüzde
18 seviyesine yükseltme kararı
almıştır." ifadesi kullanıldı.

Rusya Merkez Bankası, po-
litika faizini son olarak 7 Hazi-
ran'da yüzde 16 seviyesinde
sabit bırakmıştı.

feD, faiz oranını saBit
tutarKen eylülDe faiz 

inDirimine yeşil ışıK
yaKtı

Fed, temmuz ayında düzen-

lenen Federal Açık Piyasa Ko-
mitesi (FOMC) toplantısında da
politika faizini beklentiler dahi-
linde değiştirmeyerek 23 yılın
en yüksek seviyesi olan yüzde
5,25-5,50 aralığında sabit bı-
raktı.

Fed Başkanı Jerome Po-
well, enflasyon konusundaki
güvenin artması ve iş gücü pi-
yasasının gücünü koruması
halinde faiz indiriminin eylül
ayında masaya gelebileceğini
ifade etti.

İş gücü piyasasının daha
iyi bir dengeye geldiğini ve iş-
sizlik oranının düşük kalmaya
devam ettiğini belirten Powell,
enflasyonun ise önemli ölçüde
gerilediğini anlattı.

Powell, "Komitenin genel
düşüncesi, politika faiz oranı-
mızı düşürmenin uygun ola-
cağı noktaya yaklaştığımız
yönünde ancak henüz o nok-
tada değiller." değerlendirme-
sinde bulundu.

Bankanın önündeki yolun
ekonominin seyrine bağlı ola-
cağını belirten Powell, "Eko-
nominin nasıl gelişeceğine
bağlı olarak, sıfır faiz indirimin-
den birkaç faiz indirimine
kadar senaryo hayal edebili-
yorum." ifadesini kullandı.

ABD'de enflasyon, ocak,
şubat, mart aylarında yıllık
bazda sırasıyla yüzde 3,1, 3,2
ve 3,5 ile beklentilerin üze-
rinde kalmasının ardından, ni-
sanda 3,4 ile beklentiler
doğrultusunda, mayısta ve ha-
ziranda 3,3 ile beklentilerin al-

tında gerçekleşti.
2022 yılından itibaren yük-

sek enflasyonla mücadele
kapsamında sıkı para politi-
kası izleyen Fed, bu yılın ilk
yarısında gerçekleştirilen top-
lantılarda da politika faizinde
değişikliğe gitmedi.

Ülkede yüksek enflasyon
karşısında 2022'de faiz artışla-
rına başlayan Fed, Mart
2022'den bu yana 11 faiz artı-
rımı gerçekleştirdi ve top-
lamda 525 baz puanlık artış
yaptı.

Fed, politika faizini en son
Temmuz 2023'te 25 baz puan
artırarak 2001'den bu yana en
yüksek seviyeye çıkardı.

ECB, temmuz ayında 3

temel politika faizini piyasa
beklentileri doğrultusunda sabit
tuttu.

ECB'nin Temmuz 2022'den
itibaren art arda 10 toplantıda
faiz oranlarını toplamda 450
baz puan artırmasının ardın-
dan, haziranda yaklaşık 5 yılın
ardından ilk kez 25 baz puan
indirim kararı vermişti.

Haziran ayında 3 temel poli-
tika faizinde de 25 baz puan in-
dirim kararı veren ECB,
refinansman faizini yüzde
4,50'den 4,25'e, mevduat fai-
zini yüzde 4'ten 3,75'e ve mar-
jinal fonlama faizini yüzde
4,75'ten 4,50'ye indirmişti.

Temmuz ayında ise politika
faizini sabit tutan ECB, yaptığı
açıklamada hizmet sektöründe
enflasyonun yükseldiği ve
manşet enflasyonun gelecek yıl
da hedefin üzerinde kalmasının
muhtemel olduğunu kaydetti.

ECB Yönetim Konseyinin
enflasyonun yüzde 2'lik orta
vadeli hedefine yönelik kararlılı-
ğının yenilendiği açıklamada,
Konseyin hedefe ulaşmak için
gerekli olduğu sürece politika
faizlerini yeterince kısıtlayıcı
tutacağı bildirildi.

Avro Bölgesi ekonomisinin
“muhtemelen ikinci çeyrekte
ilk çeyreğe kıyasla daha yavaş
büyüdüğünü" de dile getiren
ECB Başkanı Christine La-
garde, ayrıca ekonomik büyü-
meye ilişkin risklerin aşağı
yönlü olduğunu belirtti.

Verilere bağlı olarak hare-
ket etmeye, gelen verileri top-
lantıdan toplantıya
değerlendirerek karar almaya
devam edeceklerini yineleyen
Lagarde, kararlarını enflasyon
dinamiklerini ve para politikası
aktarımını değerlendirerek ve-
receklerini vurguladı.

Yurt içinde ise temmuz
ayında Türkiye Cumhuriyet
Merkez Bankası (TCMB) Para
Politikası Kurulu (PPK), poli-
tika faizi olan bir hafta vadeli
repo ihale faiz oranını değiştir-
meyerek yüzde 50'de tuttu.

TCMB'den faiz oranlarına
ilişkin yapılan duyuruda, Yaşar
Fatih Karahan başkanlığında
toplanan Kurulun, politika fai-
zinin yüzde 50'de sabit kalma-
sına karar verdiği bildirildi.

Haziran ayında aylık en-

flasyonun ana eğiliminin belir-
gin bir zayıflama kaydettiği
belirtilen duyuruda, "Öncü
göstergeler temmuz ayında
aylık enflasyonun, para politi-
kasının görece etki alanı dı-
şında kalan
yönetilen-yönlendirilen fiyat ve
vergi ayarlamaları ile işlenme-
miş gıda fiyatlarındaki arz
yönlü gelişmeler neticesinde
geçici olarak artacağına işaret
etmektedir." ifadelerine yer ve-
rildi.

Duyuruda, "Likidite koşul-
ları muhtemel gelişmeler göz
önünde bulundurularak yakın-
dan izlenmektedir. 

Sterilizasyon araçları, ge-
rektiğinde çeşitlendirilerek
etkin şekilde kullanılacaktır.
Kurul, politika kararlarını para-
sal sıkılaştırmanın gecikmeli
etkilerini de dikkate alarak en-
flasyonun ana eğilimini gerile-
tecek ve enflasyonu orta
vadede yüzde 5 hedefine
ulaştıracak parasal ve finansal
koşulları sağlayacak şekilde
belirleyecektir." bilgisi payla-
şıldı.

ağustos ayı ingil-
tere merKez BanKası-

nın faiz 
inDirimiyle BaşlaDı

Temmuz, merkez bankaları
için hareketli geçen bir ay
olurken ağustosun ilk işlem
gününde BoE, politika faizini
beklentiler dahilinde 25 baz
puan indirerek yüzde 5'e dü-
şürdü ve böylece Mart
2020'den beri ilk kez faiz indi-
rimine gitmiş oldu.

BoE, politika faizini Ağus-
tos 2023'ten beri son 16 yılın
en yüksek seviyesi olan yüzde
5,25'te sabit tutuyordu.

Ülkede manşet enflasyo-
nun iki ay üst üste BoE'nin
yüzde 2'lik hedefine uyumlu
seyretmesinin ardından alınan
faiz indiriminin "oldukça den-
geli bir karar" olduğunu belir-
ten BoE Başkanı Andrew
Bailey, enflasyonist baskıların
beklendiği gibi azaldığını dile
getirdi.

Ekonomistler, BoE'nin
ağustosun ilk gününde aldığı
kararının faiz indirim döngüsü-
nün başlangıcı olabileceğini ve
kasımda yeniden faizi düşüre-
bileceğini öngörüyor. aa

Otomobil satışları ocak-temmuz döneminde yüzde 3,4 arttı

Otomotiv Distribütörleri
ve Mobilite Derneği
(ODMD), otomobil satış
sayısının bu yılın ocak-
temmuz döneminde
geçen yılın aynı dönemine
göre yüzde 3,4 artışla 563
bin 351 olduğunu belirtti.

ODMD'den yapılan
açıklamaya göre, 2024
Ocak-Temmuz döneminde
otomobil ve hafif ticari
araç pazarında yıllık bazda
yüzde 0,1 artışla 672 bin

18 satış gerçekleşti.
Otomobil satışları bu

dönemde geçen yılın aynı
dönemine kıyasla yüzde
3,4 artarak 563 bin 351
adet oldu, hafif ticari araç
satışları ise yüzde 11,1
azalışla 135 bin 667 adet
olarak hesaplandı.

Temmuz ayında ise
otomobil ve hafif ticari
araç satış sayısı yıllık
bazda yüzde 17,5 azala-
rak 94 bin 37 olarak kayıt-

lara geçti.
Temmuzda bir önceki

yılın aynı ayına göre oto-
mobil satışları yüzde 16,4
azalarak 73 bin 396
adede, hafif ticari araç sa-
tışları ise yüzde 22,2 geri-
leyerek 20 bin 641 adede
düştü.

10 yıllık temmuz ayı or-
talama satışlarına kıyasla
otomobil ve hafif ticari
araç satışları yüzde 43,2
arttı. Artış oranı otomo-
bilde yüzde 43,8, hafif ti-
cari araçta yüzde 41,1
oldu. Açıklamaya göre,
ocak-temmuz döneminde
pazarın yüzde 87,3'ünü
vergi oranları düşük olan
A, B ve C segmenti araç-
lar oluşturdu. C segmenti
otomobillerin pazar payı
298 bin 779 satışla yüzde

55,7, B segmenti otomo-
billerin payı ise 166 bin
928 satışla yüzde 31,1
olarak kayıtlara geçti. Sa-
tışlar araç gövde tiplerine
göre değerlendirildiğinde,
en çok tercih edilen gövde
tipi 296 bin 786 satış ve
yüzde 55,3 payla SUV
otomobiller oldu. Bu araç-
ları, yüzde 26,3 pay ve
141 bin 195 adet satışla
sedan, yüzde 17,2 pay ve
92 bin 253 satışla H/B
otomobiller takip etti. Pa-
zarda, benzinli otomobil
satışları 349 bin 583 sa-
tışla yüzde 65,2, hibrit oto-
mobiller 79 bin 525 satışla
yüzde 14,8, dizel otomo-
biller 58 bin 334 satışla
yüzde 10,9, elektrikli oto-
mobiller 45 bin 342 satışla
yüzde 8,5 ve otogazlı oto-

mobiller 3 bin 567 satışla
yüzde 0,7 paya sahip
oldu. 

Elektrikli otomobil pa-
zarına elektrik motor gü-
cüne göre bakıldığında,
160 kilovatın altındaki
elektrikli otomobillerin sa-
tışı yüzde 186 arttı (pazar
payı yüzde 7,1) 160 kilo-
vatın üzerindeki elektrikli
otomobillerin satışı da
yüzde 10,5 artış (pazar
payı yüzde 1,3) gösterdi.
1600cc altındaki otomo-
billerin satışı yüzde 7,6,
1600-2000cc aralığındaki
otomobillerin satışı yüzde
0,4, 2000cc üstü otomo-
billerin satışları yüzde 4,5
azaldı.

Otomatik şanzımanlı
otomobillerin pazar payı
485 bin 96 araçla yüzde

90,4, manuel şanzımanlı
otomobillerin pazar payı
ise 51 bin 255 araçla
yüzde 9,6 olarak hesap-
landı. Van gövde tipi
(yüzde 72,1 pay) 97 bin

763 satışla en çok tercih
edilen gövde tipi olurken,
kamyonet gövde tipi
(yüzde 15,1 pay) 20 bin
450 satışla ikinci sırada
yer aldı. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Kimya sektörü temmuzda ihracatını yüzde 19 artırdı
Kimya sektörü,

temmuzda 2,6 milyar
dolarla en çok ihracat
yapan ikinci sektör
olurken dış satımını
geçen yılın temmuz
ayına göre yüzde
19,4 artırdı. İstanbul
Kimyevi Maddeler ve
Mamulleri İhracatçı-
ları Birliği'nden
(İKMİB) yapılan açık-

lamaya göre, Türkiye
İhracatçılar Meclisi
(TİM) verilerine göre,
Türkiye'nin ihracatı
temmuzda geçen
yılın aynı dönemine
göre yüzde 13,8 arta-
rak 22,5 milyar dolar
oldu ve temmuz ayı
rekoru kırıldı. Kimya
sektörü, temmuzda
en çok ihracat yapan

ikinci sektör olarak
2,6 milyar dolarlık dış
satım gerçekleştirdi.
Sektörün ihracatı,
geçen yılın temmuz
ayına göre yüzde
19,4 artış gösterdi.
Açıklamada görüşle-
rine yer verilen İKMİB
Yönetim Kurulu Baş-
kanı Adil Pelister,
kimya sektörünün

temmuz ayı ihracat
rakamlarını değerlen-
direrek, "Temmuz
ayında kimya sektö-
rümüz 2,6 milyar do-
larlık ihracat
gerçekleştirerek tüm
sektörler arasında en
çok ihracat yapan
ikinci sektör konu-
munu korudu. Sektö-
rümüz, ihracatını

temmuz ayında
yüzde 19'un üzerinde
artırmayı başardı.
Böylece 7 aylık ihra-
catımız 18,4 milyar
dolara ulaştı. Kalan
dönemde de her ay
ihracat artış perfor-
mansımızın devam
etmesi için var gücü-
müzle çalışmaya
devam edeceğiz."

ifadelerini kullandı.
aa



Burhan AKDEMİR
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Hayatınıza yeni gündemler ve kazançlar katmak
adına şartların sizin lehinize çalıştığını görebilirsi-
niz, ancak kıyas, kıskançlık ve özenme gibi duy-
gulardan kaçınmalısınız. 

Daha iyi hissedeceğiniz ve imkanlarınızı daha iyi
değerlendireceğiniz planlamalar yapabilirsiniz.
Yaşam alanlarınız ve koşullarınızda yeni fikirlere
açık olmalısınız. 

Gerçekte ne istediğinizi, sizi neyin mutlu edece-
ğini bilmeden, düşünmeden yapacağınız hiçbir
plan günün sonunda sizi rahatlatmayacaktır;
kendinizin farkında olun.

Hedeflerinize odaklanarak elle tutulur sonuçlar
elde edebilir, özgüveninizi artırabilirsiniz. Sizi mutlu
eden ve ekonomik konulara daha fazla yer açarak
tıkanıklıkların çözüldüğünü görebilirsiniz. 

Çözümlere odaklanarak, emeklerinizin karşılığını ala-
cak ve çevrenizden destek göreceksiniz. Olumsuz
düşüncelere fırsat tanımadan, adil ve mutlu bir gün
geçirmelisiniz. 

Kendi yaşam standartlarınızı iyileştirmek ve bağım-
lılıklarınızdan arınmak için hırstan ziyade heyecanla
hareket etmelisiniz. Çevrenizdeki olumsuzlukları ve
ilişkilerinizi dikkatlice değerlendirin.

Sosyal hayatınızda heyecan verici gelişmeler ya-
şanabilir ve yeni insanlarla tanışma fırsatınız olabi-
lir. Yeni hedefler koyarak cesaretle hareket
edebilir ve bu süreçte ilham verebilirsiniz. 

İlişkilerinizi ve beklentilerinizi düzenleyerek iş aksak-
lıklarını aşabilirsiniz. İş kurma ve sorumluluk alma ko-
nularında yoğun bir mücadele ve kazanç kapısı
açılabilir, kendinizi bu sorumluluğa hazırlayın.

Gündeme gelecek sosyal ve ticari görüşmelerle iletişim
ve seyahat trafiğiniz artabilir. İlişkilerde dikkatli olmalı,
sorunları çözmeye çalışırken gereksiz mesafelerden ka-
çınmalısınız.

Ruhsal olarak sizi yoran konularda çözümler bulabi-
lir ve yeni fırsatlar yakalayabilirsiniz. Şanslı bir dö-
nemde olduğunuz için, fırsatları değerlendirmek
daha kolay olabilir. 

Duygusal ve sosyal olarak yoğun bir iletişim günü geçi-
rebilirsiniz. Rahatça ifade edebileceğiniz ve sizi anlayan
insanlarla ilişkilerinizi yeniden düzenleyebilir, yeni tanı-
şıklıklara dair endişelerinizi aşabilirsiniz.

Yeni bir başlangıç yapabilir, hem zihinsel hem de fi-
ziksel olarak yenilenebilirsiniz. Kariyerinizde yeni
adımlar atmanızın önü açılabilir, görüştüğünüz kişi-
lerin söylediklerini dikkate almalısınız. 

Pompeiopolis Antik Kenti'nde 
kazı çalışması devam ediyor

KaStamonu'nun Taşköprü ilçesinde bulunan
Pompeiopolis Antik Kenti'nde kazı çalışmalarının bu
yılki bölümü devam ediyor.

İlçenin Zımbıllı Tepe mevkisinde yer alan tarihi
Paflagonya bölgesinin başkenti Pompeiopolis Antik
Kenti'ndeki kazı çalışmalarının bu yılki bölümü tem-
muz ayında başladı.

Roma döneminde yayıldığı alan bakımından Paf-
lagonya bölgesinin en büyük kentlerinden biri olan
Pompeiopolis'te gerçekleştirilen kazılar, Kültür ve
Turizm Bakanlığı adına Karabük Üniversitesi Edebi-
yat Fakültesi Arkeoloji Bölümü Öğretim Üyesi Doç.
Dr. Mevlüt Eliüşük başkanlığında yürütülüyor.

Bölgede 2006'da başlayan kazılar, son yıllarda
antik kentteki villa tabanı ve tiyatro üzerinde yoğun-
laştı. Taşköprü Belediye Başkanı Hüseyin Arslan,
kazı çalışmalarıyla ilgili gazetecilere yaptığı açıkla-
mada, kazıların Taşköprü açısından önemli oldu-
ğunu belirtti. Kazı çalışmalarının öneminden
bahseden Arslan, Pompeiopolis'in bölgenin baş-
kentliğini yaptığını ifade etti.

Pompeiopolis'in turizme açılmasıyla ilgili de ko-
nuşan Arslan, şunları söyledi:

"Bu bir süreç. Çok yavaş seyreden süreç. Yani
Efes'in kazı süreci 1800'lü yıllarda başlamış. Yani
dolayısıyla bu çok hassas bir süreç. Buna tarih ver-
mek zor. Çünkü farklı şeyler çıkıyor. Beklenmediği-
niz şeyler. Yavaş yavaş ziyaretçilerimiz oluşmaya
başladı ama turizm anlamında tam ne zaman başlar
derseniz biz iki üç yıl içerisinde inşallah turist orga-
nizasyonları düşünüyoruz."

Kazı çalışmalarındaki finansmanın öneminden
bahseden Arslan, "Kültür ve Turizm Bakanlığının
verdiği desteklerin ötesinde biliyorsunuz Türkiye'de
değişik kazılarda sponsorlar kazının önem kazan-
masını hızlandırıyorlar. Dolayısıyla biz de sponsorluk
noktasında hem bölgedeki iş adamlarından hem de
başka noktalarda faaliyet gösteren iş adamlarından
sponsorluk arayışı ve bekleyişi içerisindeyiz. Bunun
Taşköprü'ye, ilimize, Kastamonu'ya çok büyük bir
değer katacağını biliyorum." diye konuştu.

Kazı Başkanı Mevlüt Eliüşük ise kazı çalışmala-
rında akademisyen uzman ve işçilerle birlikte 34 ki-
şinin görev aldığını söyledi.

Ekibin çok uluslu olduğunu anlatan Eliüşük,
"Pompeiopolis özellikle Paflagonya bölgesi olarak
adlandırdığımız günümüzde Karabük, Kastamonu,
Sinop'un bir bölümü ve aşağıda Çankırı'yı da içine
alan bir bölge. Bu bölgenin özellikle milattan sonra
ikinci yüzyıldaki metropolisi yani yönetim, valilik
merkezi diye adlandırabiliriz. Ben 2022 yılından iti-
baren burada kazı başkanlığını yürütüyorum. Çalış-
malarımız çok uluslu bir ekip tarafından
yönlendiriliyor. Biz son iki yıldır tiyatro ve Roma vil-
lası üzerine çalışıyoruz. Roma villası belki de Ana-
dolu'da bulunmuş en büyük birkaç villadan biri. Bu
sene yoğun bir çalışma içerisine girdik." bilgisini
verdi. Kazı çalışmalarını ekim ayına kadar sürdüre-
ceklerini ifade eden Eliüşük, sponsorluk konusunda
destek beklediklerini kaydederek, "Bu yardımlar
geldikçe emin olun Pompeiopolis Kastamonu için
parlayan bir yıldız olacak. Kente gelen insanların
görmek isteyeceği ve önemli bir destinasyon alanı
olarak da verilen desteklerin çok çok fazlasıyla Kas-
tamonu'ya geri döneceğine de biz eminiz." diye ko-
nuştu. aa

Cansu MERİÇ

Saruhanlı Belediye
Başkanı Ekrem Cıllı Bay-

ram Şahan'ın kızı Zeliha ile
Ali Terzi’nin oğlu Ahmet'in
nişan törenine katılarak
çiftin nişan yüzüğünü taktı. 

Saruhanlı Belediye
Başkanı Ekrem Cıllı Bele-
diye Başkanımız Ekrem
Cıllı, Yılmaz mahallesinde
Bayram Şahan'ın kızı Ze-
liha ile Ali Terzi’nin oğlu
Ahmet'in nişan törenine

katılarak çiftin nişan yü-
züklerini taktı.

Çift, ailelerinin ve yakın
arkadaşlarının katıldığı bir
organizasyonda nişan yü-
züklerini takarak evlilik
yolunda ilk adımı attı.

Saruhanlı Belediye
Başkanı Ekrem Cıllı da
nişan törenine katılarak
mutlu çiftin yanında oldu. 

Ekrem Cıllı genç çifti
tebrik edip mutluluklar di-
ledi. 

Ekrem Cıllı genç çiftin
yüzüklerini taktı 
Ekrem Cıllı genç çiftin
yüzüklerini taktı 

Cami, otel ve müze
halıcılığında Dünya mar-
kası halıları dokuyan De-
mirci, yine bir ilke imza
attı. Ayasofya, Kariye ca-
mileri başta olmak üzere

tarihi cami ve müzelerin
halıların dokunduğu De-
mirci’de Sultan III. Selim
zamanında yaptırılan ve
Sultan II. Abdülhamid za-
manında genişletilerek
devlet sarayı haline getiri-
len Yıldız Sarayı’nın halıları

Rumi formunda, Osmanlı
motifleri ile Özkul Halı ta-
rafından dokunuyor.

Yıldız Sarayına doku-
nan halılar belirli aralık-
larla döşenmeye devam
ediliyor. Demirci Belediye
Başkanı Erkan Kara “De-

mirci’miz el halıcılığı ve
cami halıcılığında önemli
çalışmalara imza atıyor. 

Demircili firmalarımızın
ülkemiz başta olmak
üzer, Dünya’daki tarihi
cami ve müzelere halı do-
kuması bizleri gururlan-

dırdığı gibi ekonomimize
de büyük katkı sunuyor-
lar. Bu anlamda belediye-
miz olarak ta
firmalarımızın tanıtmak ve
başarılarına bir yenilerini
eklemesi için destek veri-
yoruz “dedi.

Yıldız Sarayı’nın halıları Manisa’dan!

Şehzadeler Bele-
diyesi Tiyatro Okulu öğ-
rencilerinin; skeç, dans,
tiyatro ve meddah oyun-
larından oluşan yıl sonu
gösterisi sanatseverler
tarafından tam not aldı.

Şehzadeler Belediyesi
Tiyatro Okulu'nda eğitim
gören yaklaşık 50 öğren-
cinin görev aldığı gösteri-
ler, iki aylık bir hazırlığın
ardından izleyiciyle bu-
luştu. 

Manisa Kültür Sitesi
Lale Salonu'nda düzenle-
nen Kültür ve Sanat Ge-
cesi'ne Şehzadeler
Belediyesi Gençlik ve
Spor Kulübü Başkanı ve

Meclis Başkanvekili
Gökay Budak, birim mü-
dürleri, öğrenci velileri ve
sanatseverler katıldı.

Şehzadeler Halk Eği-
timi Merkezi'nin iki tiyatro
eğitmeninden 9 aydır eği-
tim alan ve son 2 aydır da
yıl sonu gösterisine hazır-
lanan öğrenciler, 1,5 sa-
atte; 4 kısa tiyatro oyunu,
6 skeç ve 6 dans gösteri-
sini sahneye koydu. Ti-
yatro öğrencilerinin
performansları, henüz
sahneye ilk çıkışları olma-
sına rağmen izleyiciden
büyük beğeni aldı. Şeh-
zadeler Belediyesi Genç-
lik ve Spor Kulübü

Başkanı ve Meclis Baş-
kanvekili Gökay Budak,
gösterinin sonunda sah-
neye çıkarak öğrenci ve

öğretmenleri başarıların-
dan dolayı kutladı.
Budak, sanatseverlerin
alkışları arasında öğret-

menlere çiçek, öğrenci-
lere de Tiyatro Okulu'na
Katılım Belgelerini takdim
etti. haber merkezi

Şehzadeler Belediyesi Tiyatro Okulu 
yıl sonu gösterisini sundu 
Şehzadeler Belediyesi Tiyatro Okulu 
yıl sonu gösterisini sundu 
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Cansu MERİÇ

Manisa Filistin’e Destek
Platformu öncülüğünde İsrail’in
Filistin’de gerçekleştirdiği kat-
liama tepki göstermek ve Gaz-
ze’ye destek olmak amacıyla
yürüyüş düzenlendi.

Sultan Cami önünde başla-
yan yürüyüş 15 Temmuz De-

mokrasi Meydanına ardından
Hatuniye Camiine kadar etti.
Yürüyüşe katılanlar ellerinde
Türk ve Filistin bayrakları, “Katil
ABD soykırımcı İsrail’e karşı
küresel intifada” pankartı açtı-
lar, tekbir getirdiler. AK Parti
Manisa İl Başkanı Salih Hızlı,
MHP Manisa İl Başkanı Cüneyt
Tosuner, sivil toplum kuruluşları
destek verdi.  Akpınar Cami
İmam Hatibi Cebrail Çelik tara-
fından Kur’an-ı Kerim tilaveti
okundu, Manisa İl Müftüsü
Şükrü Kabukçu şehitler için
dua etti.  

“GaZZELi KaRDEŞLERin 
sEsi OLMaK iÇin BiR 

aRaYa GELDiK”
Manisa Filistin’e Destek

Platformu Dönem Sözcüsü
Muzaffer Yurttaş yaptığı açıkla-
mada, İsmail Haniye’nin vasi-
yetini yerine getirmek, eylem
çağrısına icabet etmek, siyo-
nizmi lanetleyip, tarihin en
büyük imtihanını veren Gazzeli
kardeşlerin sesi olmak için bir
araya geldiklerini kaydetti. 

Yurttaş, "Siyonist İsrail re-

jimi 7 Ekim’den bu yana
Gazze’de insanlık tarihinin en
korkunç soykırımını gerçekleş-
tiriyor. 40 bin kardeşimizi al-
çakça katletti, 100 binden fazla
kardeşimiz de yaralı. Gazze şe-
ridinde ayakta kalmış tek bir
şehir tek bir mahalle kalmadı.
İnsanların sığınabilecekleri tek
bir güvenli nokta bile yok. Gaz-

ze’de daracık bir alana hapse-
dilmiş üç milyon insan bütün
insanlığın sessiz bakışları ara-
sında yaşanan soykırımda ça-
resizce sıranın kendilerine
gelmesini bekliyor." dedi.

“BaTILI sERMaYE 
sOYKIRIMI FinansE 

EDiYOR”
Mazlum ve masumların, Fa-

şist ABD’nin Siyonistlere ver-
diği silahlarla havadan,

karadan, denizden bombalan-
dığını belirten Yurttaş, "Ağızla-
rından insan hakları sözünü
düşürmeyen İngiltere, Fransa,
Almanya gibi ülkeler soykırıma
açık destek veriyor. Siyonizmin
hizmetindeki Batılı sermaye
soykırımı finanse ediyor." şek-
linde konuştu.

Küresel medyanın sansür,
çarpıtma ve dezenformasyonla
soykırımı örtmeye çalıştığını
ifade eden Yurttaş, "Küresel
zalimler bir araya gelmiş Gaz-
ze’de planlı programlı bir soykı-
rım uyguluyor. Kundaktaki
bebekleri, sokaktaki çocukları,
camide ibadet edenleri, un
kuyruğundaki aç insanları öldü-
rüyorlar. Meleklerin lanet oku-
duğu, şeytanların hayranlıkla
izlediği bu alçakça, namus-
suzca vahşet karşısında BM
çaresiz, BMGK ikiyüzlü, uluslar-
arası toplum sessiz." dedi.

“GaZZE KasaBI, HiTLER 
aRTIĞI KaTiL 
nETanYaHU”

Hitler Avrupa’sının, soykı-
rımcı ABD’nin şımarık çocuğu
İsrail’in öldürdükçe alkışlandı-
ğını ve daha çok öldürmesi için
teşvik edildiğini vurgulayan
Yurttaş, "Gazze kasabı, Hitler
artığı katil Netanyahu, Nazi
meclisinden farksız ABD Tem-
silciler Meclisi’nde konuşturul-
makla kalmıyor, öldürdüğü

çocuklar için dakikalarca
ayakta alkışlanıyor." dedi. Siyo-
nist rejimin, Cumhurbaşkanına
yönelik hadsiz tehditlerde bu-
lunduğunu belirten Yurttaş, "Bu
kuru tehditlerle milletimizi ve
Cumhurbaşkanımızı sindirece-
ğini sanıyor. Halt ediyor! Yine
Siyonist katiller, ABD’den aldığı
güçle barış ve ateşkesin en
büyük umudu olan asil bir lider,
korkusuz bir mücahit, Gazze
davasına ömrünü adamış İs-
mail Haniye’yi, gözlerimizi dol-
duran, bileklerimizi sıktıran ve
yüreklerimizi kahreden elim sui-
kastla şehid ettiler. Şehidimize
Allah’tan rahmet, ümmetimize
baş sağlığı diliyoruz," ifadelerini
kullandı.

“isRaiL BiR TERÖR
ÖRGÜTÜ”

Yurttaş, İsrail’in bir terör ör-
gütü olduğunu ve emperyaliz-
min tetikçisi olduğunu
belirterek, "İsrail, bizim için em-
peryalizmin tetikçisi, yağmacı
gasp çetesidir. İsrail, yalanın,
alçaklığın, namussuzluğun ör-
gütlü biçimidir. Bunlar Firavu-
nun zalimliği, Nemrudun kibri,
Haman’ın azgınlığını miras
alanlardır. Biz, onların ne kadar
korkak olduklarını, ihanetle
yoğrulmuş ruhlarını çok iyi bili-
yoruz. Onlar ancak eman al-
tında olanları öldürürler.
Savunmasızları, çocukları, ka-
dınları, ihtiyarları, masumları

katlederler. Onlar sanıyor ki
akıttıkları kan yanlarına kala-
cak. Sanıyorlar ki bu zulüm
devranı böyle sürüp gidecek.
And olsun yanılıyorlar. Çünkü
biz biliyor ve inanıyoruz ki zulm
ile abad olanın ahiri berbad
olur. Akıbetleri diğer tüm zalim-
ler gibi olacak. Firavun gibi,
Nemrut gibi, Hitler gibi olacak.
Vakit mi? Pek yakın! And olsun
biz bu hesabı kapatmayacağız!
Bebek katili vahşiler, soykırımcı
Siyonistler, işbirlikçi emperya-
listler. Döktükleri kanda boğul-
madıkça durmayacağız! ABD
ve Siyonist işgal çetesi Filis-
tin’den defolmadıkça susma-
yacağız," diye konuştu.

MEMUR-sEn: FiLisTin 
TOPRaKLaRI FiLisTin 

HaLKInInDIR
Memur-Sen Manisa İl Tem-

silcisi ve Eğitim Bir Sen Şube
Başkanı Halil Kallat,  “Filistin
toprakları Filistin halkınındır. Bir
çakıl tanesinde bile meşru bir
hakkı olmayan, Filistin’deki bir
zeytin ağacı kadar bile tarihi ol-
mayan İsrail,139 ülkenin tanı-
dığı, başkenti Kudüs olan
Filistin Devletinden defolup git-
melidir. Ey katil İsrail Ey soykı-
rımcı ABD. Ey soykırımın
işbirlikçileri mazlumun ahı so-
nunuz olacak. İşlediğiniz suçlar
yakanıza yapışacak. Alçaklığı-
nız adınızın başına yazılacak.
Bin yıl da geçse soykırımla anı-

lacaksınız. Tutuşturduğunuz
zulüm yangında kavrulacaksı-
nız! Siz de, yardakçılarınız da
yenileceksiniz, Direniş kazana-
cak, insanlık kazanacak. Bizler
Manisa’dan bütün uluslararası
topluma, dünyanın vicdanı ka-
rarmamış liderlerine sesleniyo-
ruz: Soykırımın durdurulması,
bu vahşete dur denilmesi için
uluslararası dengelere, reel po-
litiğe, ulusal çıkarlara daha ne
kadar çok kurban verilmesi ge-
rekiyor? Susmak vahşetin or-
tağı olmaktır. Gazze’de
yaşanan soykırım bir an önce
durdurulmalıdır. Derhal ateşkes
sağlanmalı, ilaç ve gıda başta
olmak üzere insani yardımının
acilen önü açılmalıdır. ABD ve
diğer ülkelerin soykırıma silah
desteği durdurulmalıdır. Ve bu-
radan insanlığın vicdanına ses-
leniyoruz: Soykırımın
durdurulması için bütün insan-
lık ayağa kalkmalı, meydanlar
sokaklar caddeler “Özgür Filis-
tin” sloganlarıyla inletilmeli, li-
derlere baskı yapılmalıdır. Ve
yine buradan İslam ülkelerine
sesleniyoruz: Gün; zulme, siyo-
nizme, emperyalizme karşı bir
olma, vahdet şuuruyla bir araya
gelme, insanlığın sesini yük-
seltme, mazlumlara masumlara
sahip çıkma günüdür. Yaşasın
nehirden denize özgür Filistin
kahrolsun İsrail, kahrolsun soy-
kırımcı emperyalizm” dedi.

Manisa Filistin’e Destek Platformu öncülüğünde İsrail’in Filistin’de gerçekleştirdiği katliama tepki göstermek ve Gazze’ye destek olmak amacıyla yürüyüş gerçekleştirdi

Manisa’da Filistin’e destek yürüyüşü
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Sıcak havalar cilt hastalıklarını tetikledi

yaz aylarında artış göste-
ren cilt problemleri sebebi ile
dermatoloji kliniklerinde daha
fazla yoğunluk yaşanıyor.

Özellikle çocuklarda daha
sık görülen cilt hastalığına ya-
kalanan kişileri uyaran Derma-
toloji Uzmanı, temastan
kaçınmaları ve hijyenlerine
önem göstermeleri konusunda
uyardı.   

Bakteri kaynaklı oluşan ve
yaz aylarında daha sık görülen
bir cilt hastalığı olan ‘İmpetigo’
bazı vatandaşları tedirgin edi-
yor. Özellikle ağız, burun çevre-

siyle birlikte el ve ayaklarda kı-
zarıklıkla beraber vücutlarında
yaralar oluşan vatandaşlar has-
tanelerin yolunu tutuyor. Daha
çok sıcak ve nemli havalarda
yaygınlaşan hastalığı; deride
oluşan sıyrık, çizik ve çatlak ile
birlikte kötü hijyen şartlarının da
tetiklediğini ifade eden Cildiye
bölümünde görevli Dermatoloji
Uzmanı Doktor Nurgül Bayram,
bu vaka ile karşı karşıya kalan-
ları yakınları ile temastan kaçın-
ması konusunda uyardı. 

Herhangi bir sıyrık, travma
durumunda derinin o bölgesi-

nin temiz tutulması gerektiğine
dikkat çeken Dermatoloji Uz-
manı Doktor Nurgül Bayram,
“İmpetigo hastalığı sık gördü-
ğümüz, özellikle çocukları tutan
ve oldukça bulaşıcı bir bakteri-
yel deri enfeksiyonu aslında.
Daha çok sıcak ve nemli hava-
larda görülmekte.

Özellikle deride oluşan sıy-
rık, çizik, çatlak, travma ve ka-
şıma gibi durumlarda sonra bu
bölgede cilt bariyeri bozuluyor
ve cilt bariyerinin bozulmasıyla
staphylococcus aureus dediği-
miz bir bakteri bu bölgede ço-
ğalmaya başlıyor. 

Bu bakteri enfeksiyonun
bulaşıcılığı yüksek olduğu için
bir yerden başka bir yere bula-
şabilir ve kişiden kişiye temasla
da bulaşabiliyor aynı şekilde.
Bu yüzden kişiler arasında te-
mastan kaçınmak gerekiyor.
Yine elleri bol su ve sabun ile
yıkamak gerekiyor. 

Herhangi bir sıyrık, travma
durumunda derinin o bölgesini
iyi bir şekilde temiz tutmak ge-
rekiyor” dedi. 

Hastalığı fark eden ebe-
veynlere endişe etmemeleri hu-
susunda uyarıda bulunan

Bayram, “Bu bakteriyel deri
enfeksiyonu çok nadir de olsa
başka daha ciddi komplikas-
yonlara sebep olabilmektedir. 

Başka hastalıklarla karış-
masın diye mutlaka Dermato-
loji Uzmanına başvurmanızı
öneririm.

Bu tür yaralar oluştuğunda
mutlaka o bölgenin temiz tu-
tulması gerektiğini bir hasta-
lara belirtiyoruz. 

Mutlaka kardeşleri özellikle
birbirlerinden ayrı tutmaya
özen gösteriyoruz.

Yine ellerini bol su ve sa-
bunla yıkamaları gerektiğini
söylüyoruz.

Çocuklarda özellikle küçük
bir travma, sıyrık durumunda
bu bölgenin temiz tutulmasına
özen göstermelerini istiyoruz.
İmpetigo hastalığı bir çocukta
oluştuğunda aileleri endişe et-
mesinler.

İlk olarak birinci basamak
sağlık hizmetine başvurup ge-
rekli tedaviyi alabilirler, hastalı-
ğın geçmemesi durumunda
ise bir dermatoloji uzmanına
başvurabilirler” diye konuştu. 

Hava sıcaklıklarının yanı
sıra hijyeninde bu hastalığı te-

tiklediğini aktaran Bayram,
“Sıcak ve nemli havalarda

artış gösteren hastalığı, kötü
hijyen şartları da tetiklemekte.

Genellikle yüz, boyun, kol-
lar ve bacaklar gibi vücudun
açık bölgelerini tutmaktadır.
İmpetigo dediğimiz bakteriyel
deri enfeksiyonu; sarı bal ren-
ginde kabuklar ve içerisinde
oluşan su kabarcıkları şek-
linde gözükebilir.

Eğer lezyon az ise genelde
topikal dediğimiz sürme ilaçlar
ile tedavi etmeye çalışıyoruz.
Lezyon fazla ve hastalık şid-

detli ise ağızdan antibiyotik te-
davisi uyguluyoruz.

Hastalığın geçme, iyileşme
süreci aslında hastanın teda-
viye uyumuna bağlı. Hijyen
kurallarına uyup uymamasına
bağlı.

Bununla birlikte yine
immün sisteminin ne kadar
güçlü olduğuna bağlı. Yaklaşık
7-10 gün içerisinde lezyonlar
gerilemeye başlar. 

Bu süre içerisinde hastala-
rın, yakınları ile temasını azalt-
masını istiyoruz” şeklinde
konuştu. iha 

Anne sütü bebeklerin ilk ve en önemli aşısı
emzirme Hemşiresi

Kübra Nur Çakar, yeni doğan
bebeklere kolostrum adı veri-
len ilk sütün bebeğin ilk aşısı
niteliğinde olduğunu ve bağı-
şıklık sistemini güçlendirip
hastalıklara karşı koruma sağ-
ladığını söyledi.   

Dr. Turgut Noyan Uygu-
lama ve Araştırma Merkezi,

Yeni Doğan Bilim Dalı Em-
zirme Hemşiresi Kübra Nur
Çakar, anne sütünün bebekler
için yeri doldurulamaz bir
besin kaynağı olduğunu vur-
gulayarak, 1-7 Ağustos Em-
zirme Haftası dolayısıyla anne
sütü ve emzirmenin önemine
dikkat çekmek amacıyla açık-
lamalarda bulundu. 

anne sütünün
önemi ve emzirmenin

faydaları 
Hemşire Kübra Nur

Çakar, ilk altı ay boyunca be-
beklerin sadece anne sütü ile
beslenmesinin önerildiğini
kaydederek, “Altı aydan sonra
ise ek ve güvenilir gıdalarla
birlikte emzirmenin iki yaş ve
üzerine kadar devam etmesi
önerilir.

Anne sütünün bebekler
için sağladığı faydalar say-
makla bitmez.

Kolostrum adı verilen ilk
süt, bebeğin ilk aşısı niteliğin-
dedir ve bağışıklık sistemini
güçlendirir ve hastalıklara
karşı koruma sağlar.  Anne
sütü, bebeklerin beyin ve zekâ
gelişimini destekler.

Emzirme süreci, anne ve
bebek arasında ten tene
temas sağladığından, araların-
daki bağı güçlendirir.

Anneler için de birçok fay-
dası bulunmaktadır; emzirme,

meme ve yumurtalık kanserine
karşı koruma sağlar, doğum
sonrası rahmin eski haline
dönmesine yardımcı olur ve
annenin doğum öncesi ideal
kilosuna geri dönmesini des-
tekler” diye konuştu. 

emzirme teknikleri 
ve ipUçları 

Doğru emzirme teknikleri-
nin bebeğin yeterli süt alma-
sını ve emzirme sürecinin
anne için de rahat olmasını
sağladığını söyleyen Çakar,
“Bebeğin doğru pozisyonda
olması, annenin dik durması
ve bebeğin başının ve vücu-
dunun anneye doğru dönük
olması gerekmektedir.

Bebeğin ağzı açık olmalı,
önce göğüs ucunu ve ardın-
dan areola adı verilen kahve-
rengi kısmı ağzına alarak aktif
bir emme gerçekleştirmelidir.
Bebek, günde 6-8 kez idrara
çıkıyorsa, bu bebeğin yeterli
miktarda süt aldığını gösterir.
Anne sütü, oda sıcaklığında 4

saat, buzdolabında 4 gün ve
derin dondurucuda 6 ay sak-
lanabilir. 

Süt saklanırken kap veya
poşetin üzerine tarih, gün ve
gece ya da gündüz yazılması
önemlidir” dedi. 

Hemşire Çakar, “Bebek
dostu hastane olarak  Dr. Tur-
gut Noyan Uygulama ve Araş-

tırma Merkezi’nde tüm anne
ve anne adaylarına emzirme-
nin ve anne sütünün önemini
vurgulamaktayız ve bu konuda
bilinçlendirme faaliyetleri yü-
rütmekteyiz.

Sağlıklı nesiller yetiştirmek
için anne sütünün önemini her
fırsatta dile getirilmekteyiz”
şeklinde konuştu. iha 

Alzheimer ile başa çıkmanın yolu hastalığı tanımaktan geçiyor

Uzman Klinik Psikoloğu
Feriha Kaşifoğlu, Alzheimer
hastalığının belirtileri ile teşhis
ve bakım süreçleri hakkında
önemli bilgiler verdi.   

Modern tıbbın en karma-
şık bulmacalarından biri olan
Alzheimer, beyin hücrelerinin
zamanla ölmesine neden olan
ve genellikle yaşla birlikte or-
taya çıkan bir nörodejeneratif
hastalıktır. 

1906’da Dr. Alois Alzhei-
mer tarafından tanımlanan
hastalık; hafif unutkanlıklarla
başlıyor ancak zamanla gün-
lük yaşam aktivitelerini zorlaş-
tıracak seviyeye kadar ilerliyor. 

İlk dönemlerinde, günlük
aktivitelerde zorluk çekilme-
sine neden olan alzheimer;
ilerledikçe karar verme, sosyal
ve iş hayatından uzaklaşma,
kişilik değişiklikleri gibi daha

ciddi semptomlara yol açabili-
yor.

Kapsamlı bir tıbbi değer-
lendirme ile teşhis edilebilen
hastalığın tedavi ve bakım sü-
reçleri ise hasta ve yakınları
için oldukça zorlu geçebiliyor.
Bu yüzden erken bilgi edinme,
destek alma ve düzenli bakım,
bu süreci daha yönetilebilir kı-
lıyor.

Dr. Suat Günsel Girne Üni-
versitesi Hastanesi Uzman Kli-
nik Psikoloğu Feriha Kaşifoğlu
beynin sessiz düşmanı Alzhei-
mer hastalığının belirtileri ile
teşhis ve bakım süreçleri ile il-
gili önemli bilgiler verdi. 

Alzheimer hastası birine
bakmanın zorlayıcı ve duygu-
sal olarak yıpratıcı olduğunun
altını çizen Uzm. Psk. Feriha
Kaşifoğlu, “Hastalık hakkında
bilgi sahibi olmak, nasıl başa

çıkabileceğinizi anlamanıza da
yardımcı olur.

Aile üyelerinden, arkadaş-
lardan ve destek gruplarından
yardım almak da çok önemli-
dir” ifadelerini kullandı. 

Belirtileri yavaş
gelişim süreci hızlı 
Alzheimer hastalığının be-

lirtilerinin genellikle yavaş baş-
ladığını ve zamanla
kötüleştiğini belirten Uzm.
Psk. Feriha Kaşifoğlu, “İlk işa-
retler genellikle hafıza kaybı ve
yakın geçmişteki olayları hatır-
lama güçlüğü şeklindedir. 

Bireyler sık sık aynı soruları
sorabilir, planlama ve problem
çözme konusunda zorluklar
yaşayabilirler.

Günlük görevlerde ve he-
saplamalarda sorunlar, zaman
ve yer algısında karışıklıklar da
sıklıkla görülür. 

Hastalar, bulundukları yerin
neresi olduğunu veya günün
hangi zamanında olduklarını
unutabilirler” ifadelerini kul-
landı. 

Görsel ve mekansal algı
sorunları, okuma zorlukları ve
mesafeleri tahmin etmekte
güçlüklerin de belirtiler ara-
sında yer aldığını belirten
Uzm. Psk. Kaşifoğlu, “Ko-
nuşma ve yazmada zorluklar,
kelimeleri bulmada güçlük ve
iletişimde sorunlar da yaşana-
bilir.

Eşyaları yanlış yerlere
koyma ve sık sık kaybetme
gibi durumlar da gözlemlene-
bilir” dedi.

Hastalığın ilerleyen evrele-
rinde, karar verme kabiliye-
tinde zayıflama ve günlük
yaşamda yapılan hataların
daha belirgin hale geldiğinin
altını çizen Uzm. Psk. Kaşi-
foğlu, “Hobilerden ve sosyal
aktivitelerden uzaklaşma, kişi-
lik ve davranış değişiklikleri,
ruh hali değişimleri, depres-
yon, ilgisizlik, paranoya veya
agresif davranışlar da ortaya
çıkabilir” dedi.    

teşhis ve
değerlendirmede 

kapsamlı Bir 
yaklaşım 

şart 
Teşhis için ayrıntılı ve

kapsamlı bir tıbbi değerlendir-
menin şart olduğunu belirten
Dr. Suat Günsel Girne Üni-
verSsitesi Hastanesi’nden
Uzm. Psk. Kaşifoğlu, “Bu
süreç, hastanın tıbbi geçmişi,
aile öyküsü ve belirtilerinin de-
taylı bir şekilde sorgulanma-

sını içerir.
Ayrıca, fiziksel muayene,

nörolojik testler ve nöropsiko-
lojik testlerle bellek, problem
çözme, dikkat, dil ve sayısal
yetenekler değerlendirilir.
Beyin görüntüleme testleri
(MR veya BT) ise beyin yapı-
sındaki değişiklikleri gözlemle-
mek için kullanılır” dedi. 

Bakım sürecinde en
önemli iki faktör: saBır 

ve destek 
Alzheimer hastası birine

bakımın fiziksel ve duygusal
açıdan zorlu bir süreç oldu-
ğunu vurgulayan Uzm. Psk.
Kaşifoğlu, “Aile üyeleri, arka-
daşlar ve destek gruplarından
yardım almak önemlidir” dedi.
Evi güvenli hale getirerek, ke-
sici ve delici aletleri kaldırma-
nın son derece önemli
olduğunu belirten Uzm. Psk.

Kaşifoğlu, “Tutarlı bir günlük
rutin, hastanın kendini daha
güvende ve rahat hissetmesini
sağlar.

Sabırlı olmak, hastanın
davranışlarının hastalıktan
kaynaklandığını hatırlamak da
önemlidir” dedi. 

“Ayrıca, kendi fiziksel ve
duygusal sağlığınızı korumak,
düzenli molalar vermek ve
kendi hobilerinize zaman ayır-
mak, bakım verenlerin sağlı-
ğını korumak için gereklidir”
ifadelerini kullanan Uzm. Psk.
Kaşifoğlu, “Doğru bilgi ve des-
tekle bu süreci daha sağlıklı
bir şekilde yönetebilirsiniz.
Hastalıkla ilgili bilgi sahibi
olmak, destek almak ve ge-
rektiğinde profesyonel yardım
arayışına girmek, bu zorlu sü-
reci daha katlanılabilir hale ge-
tirebilir” dedi. iha 
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2018-2019 sezonunda Avrupa ku-
palarında mücadele eden Süper Lig'in
eski takımlarından Akhisarspor, Bölge-
sel Amatör Lig’e düştükten sonra ola-
ğanüstü kongre kararı alındı. 

Müzesinde Türkiye Kupası ve TFF
Süper Kupa bulunan ancak TFF 3.
Lig’den Bölgesel Amatör Lig’e düşen
Akhisarspor, kulübün geleceğini gü-
vence altına almak amacıyla önemli
bir adım atıyor. Kulübün başkanı Öner
Alanç ve yönetim kurulu, bu sürecin
ardından kongre kararı aldı.

Akhisar Belediye Gençlik ve Spor

Kulübü Derneği'nin 245 üyesi bulunan
kulübünün olağanüstü genel kurulu,
ilk olarak 26 Temmuz Cuma günü saat
15.00’te Atatürk Mahallesi 167 Sokak
numara 201 Yılmaz Atabarut tesisle-
rinde yapılması planlanmıştı. Ancak,
çoğunluk sağlanamadığı için kongre
ertelendi. Yeniden planlanan olağan-
üstü genel kurul toplantısı, 6 Ağustos
Salı günü aynı yer ve saatte gerçek-
leştirilecek. Toplantıda, Akhisarspor'un
geleceği ve alınacak stratejik kararlar
detaylı bir şekilde ele alınacak. 

spor servisi

BAL’a düşen Akhisarspor
kongreye gidiyor!
BAL’a düşen Akhisarspor
kongreye gidiyor!

Manisa Büyükşehir Belediyespor
Karate takımı, olimpik karate yaz
kampına 50 sporcu ile katıldı. Karate
branşında tecrübeli isimlerin genç
sporcularla bir araya geldiği organi-
zasyona Manisa ev sahipliği yaptı.

Olimpik karate yaz kampı Ma-
nisa’nın ev sahipliğinde gerçekleşti-
rildi. Manisa İl Gençlik Spor
Müdürlüğü ve Karate İl Temsilciliği ta-
rafından düzenlenen kampa, Manisa
Büyükşehir Belediyespor Karate ta-
kımı da 50 sporcu ile katıldı. Organi-
zasyonda 8 farklı kulüpten 145 sporcu
yer aldı. Muradiye Spor Salonu’nda
düzenlenen kampta, ülkemizin karate

branşında ilk olimpiyat madalyasını
kazanan Eray Şamdan ile olimpiyat
hakemi Uğur Kobaş, genç sporcularla
tecrübelerini paylaştı. Milli takımlar ve
Manisa BBSK Karate Antrenörü Ali
Eşsiz de düzenlenen kampın sporcu-
lar için iyi bir deneyim olduğunu ifade
etti.

3. MURAT EŞSİZ KARATE
TURNUVASI DA BAŞLADI

Muradiye Spor Salonu’nda düzen-
lenen 3. Murat Eşsiz Karate Turnuvası
da başladı. 2-4 Ağustos tarihleri ara-
sında düzenlenen turnuvada Manisa
Büyükşehir Belediyespor da 70 spor-
cuyla yer alıyor.  spor servisi

Manisa BBSK karate yaz kampına katıldı


